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К.По2 7/17 
 

Транскрипт аудио записа са главног претреса 
одржаног дана 18.03.2019. године 

 
Председник већа: Председник већа отвара заседање и објављује наставак 

главног претреса у предмету Одељења за ратне злочине Вишег суда у Београду К.По2 
број 7/2017, против оптуженог Јовановић Милорада, због кривичног дела ратни злочин 
против цивилног становништва из члана 142 став 1 КЗ СРЈ, у вези члана 22 КЗ СРЈ, по 
оптужници тужиоца за ратне злочине КТО број 1/2017 од 03.04.2017.године. 

 
Веће поступа у неизмењеном саставу. 
 
Утврђује се да су на главни претрес приступили: 
 
-Заменик тужиоца за ратне злочине Бруно Векарић.  
-Оптужени Јовановић Милорад, са браниоцем адвокатом Миловић Марком. 
 
Констатује се и да је успостављена и видео конференцијска веза са Кантоналним 

судом у Бихаћу.  
 
Добар дан колега, да ли се чујемо? 

 
Судија Кантоналног суда у Бихаћу Фикрет Хоџић: Добар дан. Ја вас чујем 

одлично. 
 
Председник већа:   И ми вас чујемо. Дакле, у судници присутан судија Фикрет 

Хоџић јел тако?  
 
Судија Кантоналног суда у Бихаћу Фикрет Хоџић: Јесте. 
 
Председник већа:   Реците нам молим вас да ли су присутни и сведоци Церић 

Фуад и Ханданагић Велид? 
 
Судија Кантоналног суда у Бихаћу Фикрет Хоџић: Присутни су у судници. 
 
Председник већа:   Присутни су и сведоци, добро. 

 
Суд доноси 
 

Р Е Ш Е Њ Е 
 
Да се главни претрес одржи. 
 
Главни претрес је јаван. 
 
Врши се аудио снимање главног претреса, а препис тонског снимка биће 

саставни део записника о главном претресу. 
 
Наставак доказног поступка. 
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Суд доноси 
 

Р Е Ш Е Њ Е 
 
Да се у наставку доказног поступка путем видео конференцијске везе са 

Кантоналних судом у Бихаћу испитају сведоци Церић Фуад и Ханданагић Велид. 
 
Ја ћу вас замолити само да у судници остане само Церић Фуад и да нам кажете 

како сте утврдили идентитет сведока. 
 
Судија Кантоналног суда у Бихаћу Фикрет Хоџић: Идентитет сведока Церић 

Фуада утврђен је на основу личне карте број 070К00831 издате од стране МУП-а Унско 
санског кантона, Општина Сански Мост. 

 
Председник већа:   Хвала лепо. Дакле, добар дан господине Церићу. 
 
Сведок Фуад Церић: Добар дан суде. 
 
Председник већа:   Церић Фуад сведок, реците нам име вашег оца? 
 
Сведок Фуад Церић: Авдо. 
 
Председник већа:   Које године сте рођени и где? 
 
Сведок Фуад Церић: 19.05.1950., у селу Фајтовци. 
 
Председник већа:   Реците ми ваше пребивалиште где је? 
 
Сведок Фуад Церић: Јел сада пребивалиште? 
 
Председник већа:   Сада, сада. 
 
Сведок Фуад Церић: Сада у Санском Мосту. 
 
Председник већа:   Адреса? 
 
Сведок Фуад Церић: Адреса, Омладинско насеље бб. 
 
Председник већа:   Дакле, сви сте позвани. Само још да вас питам пре него што 

вам дам поуке. Реците ми молим вас да ли познајете Јовановић Милорада? 
 
Сведок Фуад Церић: Познајем. 
 
Председник већа:   Да ли сте у сродству, у завади? 
 
Сведок Фуад Церић: Нисмо. 
 
Председник већа:   Нисте ни у завади? 
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Сведок Фуад Церић: Не.  
 
Председник већа: Ви сте позвани у својству сведока, као сведок дужни сте да 

говорите истину, давање лажног исказа је кривично дело, нисте дужни да одговарате на 
питања уколико би одговорима себе или неког вашег блиског сродника изложили 
тешкој срамоти, знатној материјалној штети или кривичном гоњењу. По закону се 
полаже заклетва па ћу вас молити, вероватно имате ту текст заклетве па прочитајте на 
глас. 

 
Сведок Фуад Церић: Имам. Заклињем се и изјављујем да ћу о свему што пред 

судом будем питан говорити истину и да ништа од онога што ми је познато нећу 
прешутјети. 

 
Председник већа:   Хвала лепо. 
 
Сведок упозорен, опоменут, заклет па изјави: 
 
Овако, ви сте дали исказ 27.септембра 2007.године, дакле у деветом месецу у 

просторијама полиције Треће полицијске управе Сански Мост, реците ми да ли се тога 
сећате? 

 
Сведок Фуад Церић: Сјећам се, али подавно је било, али сјећам се да сам давао. 
 
Председник већа:   Да ли ви остајете код овог исказ? 
 
Сведок Фуад Церић: Остајем. 
 
Председник већа:   Добро. Ја ћу вас замолити да нам укратко испричате шта се 

дешавало јуна, јула месеца 1992.године, где сте живели, дакле за време тих ратних 
сукоба, па нам укратко испричајте шта се дешавало у вашем месту? 

 
Сведок Фуад Церић: Тога јуна, не сјећам се тачно датума да ли је био 14., или 

15., 92.године, ја сам био код своје куће у селу Фајтовци. Нисам се смио кретати, био 
сам углавном ту у дворишту, мало сам отишао до оближње трговине и тако, а полиција 
српске, Српског Санског Моста, тако се то тад звало, је приводила људе сумњичећи да 
су криви за нешто или тако, и комби је један, знао сам да је тај комби који је купио 
људе био власништво шумарије Сански Мост, онда једног дана су дошли пред моју 
кућу, био је полицајац је био Петровић, њега сам препознао, не знам како му је име али 
био је полицајац активан, и рекао је да се спремимо да ја уђем у комби, ја сам ушао у 
комби, у комбију је било три, четири човјека и било је једно три, четири полицајца и 
возач, и ја нисам чак ни знао зашто, онда нам је једна од полицајаца, али то је други 
био, није био Јовановић Милорад, рекао јел знате зашто сте ви овде, ја сам гледао, каже 
ви сте оптужени да имате оружје. Ја сам само ћутао. 

 
Председник већа:   Извињавам се, јел хоћете само да застанете за тренутак, 

чини ми се да претпостављам шта хоће бранилац да интервенише, ја мислим да он 
држи текст заклетве, ја не знам. Шта држите то испред себе, да ли читате? 

 
Сведок Фуад Церић: Ову заклетву, заклетву. 
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Председник већа:   Да, тако сам и ја схвати. 
 
Сведок Фуад Церић: То је заклетва, то сам ја, ево  видите, ја ћу то сад склонити. 
 
Председник већа:   Схватила сам, у реду је, све је у реду, наставите, то је била, 

требала да буде примедба браниоца. Изволте. 
 
Сведок Фуад Церић: Да, да, добро, хвала. И онда кад смо дошли у Лушци 

Паланку, то је тадашња милицијска управа покривала то подручје, ми смо ушли у кућу 
и то је, ми је зовемо кућа Симе Миљуша, то је био музеј неки који је био испражњен, 
ушли смо у једну просторију, они су изашли, након пет минута дошао је други 
полицајац реко шта ту стојите и растеро нас по собама. Било је четири собе и неко 
степениште, била су врата стаклена и онда смо ми били сви по један у соби, и након 
тога можда двадесетак минута ушао је полицајац Јовановић Милорад, којему ја тад 
нисам знао име, али сам га знао овако, гледао сам га у комбију. И ту је био Бајазит, 
један затвореник, како се презивао нисам знао, и одма је претуко Бајазита, тамо у 
сусједној соби, али врата су била стаклена, ја сам то мало назирао, мада су нам 
забрањивали да гледамо, али. И онда тукао га је можда једно петнаестак минута, можда 
двадесет, тако, и онда му је рекао да се окрене зиду и да руке стави горе са три прста, 
мене није дирао, изашао је, а Бајазит је остао уза зид није знао шта се дешава, био је 
испрепаднут. И онда он је држао руке, више није могао да држи, полицајац Јовановић је 
отишао, онда сам ја после њему рекао кроз стакло да је он отишао, да пусти руке, није 
могао да држи. Мени није, они су одводили, доводили, а мени није нико два дана 
пришао. Трећи дан су ме одвели у оближњу ту, педесетак метара, полицијску станицу 
ја сам ушао тамо у једну канцеларију, тамо сам нашао Вуковић Славка, командира 
полиције којега сам познавао и дошао је до мене Јовановић Милорад и још један мањи 
полицајац којему нисам познавао име. Онда ме је Славко упитао да ли ја имам оружје, 
ја сам реко да немам, одма истог момента Славко је изашао, и Јовановић Милорад је 
почео да мене млати. Како, не знам тачно колко је то било, то је било једно као десет 
минута по моме мишљењу, онда је после Славко се враћао, рекао станите, дај опет, 
имам пушку, немам, немам, ајде пиши ћирилицом, ја сам писао, знао сам јер сам учио у 
школи ћирилицу, и ја сам писао, а онда они знате ево знаш и ћирилицу и тако то, и онда 
опет после он изађе и тако је било неколико пута, тако то, по мом мишљењу једно 
десетак минута, тако сваки пут ме кад је Славко излазио, мене је тукао полицајац 
Јовановић Милорад, а други полицајац ме је држао за руку. Држао ме за руку, и кад сам 
ја, ја сам онда реко, видио сам да ме туку, нисам мого да, препао сам се страшно, ја сам 
реко Славку којега сам познавао Славко ја сам, ја се бојим, ја размишљам да вам 
признам да имам пушку, јер то је начин да  ме престанете тући, био сам свјестан, а он 
је, а ви ћете ме после ставити у ауто да то пронађем, ја то не могу пронаћи, јер немам, 
заиста немам. Онда је он рекао сједи. Није рекао сједи него је мало је као престао и ја 
сам мислио да је то крај. Међутим кад сам се ја мало обазиро, ја сам ту стајао, 
Јовановић Милорад је стајао иза мене, с моје десне стране, мало иза. Ја сам случајно 
погледао, он је направио један захват, као да нешто било стручно, 360 степени, и онда 
ме ударио негде овде, с десне стране по леђима у кост, тако да сам ја, као да ми је нога 
била одузета, као да немам ноге, ја сам пошао да панем, он ме је дочекао и реко ајде 
седи ту на столицу, попи воде, ја сам, нисам ни знао да има воду, видио сам ту тако, и 
онда ме је извео, и ја сам стајао пред полицијском управом једно десет, петнаест 
минута, не знам зашто стојим. Поред мене је стајао Јовановић Милорад, а они су чекали 
јер је у другој канцеларији још и други је испитиван, па да не иде два пута, ја сам то 
после укопчао, нисам од страха могао и онда кад је још један изашао, кога се не сјећам, 
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онда нас је водио до куће да нас затвори и то је био трећи дан негде око подне, од подне 
кад сам ја ушо ја сам мало погледао на сат, имао сам сат, видео сам да је то нешто 20 до 
2, 15 до 2, тако да сам ја био у полицијској управи отприлике сат и по, сат и четрдесет 
минута, сјећам се тога да сам погледао на сат.  И ја сам ту стајао, нисам мого на нози 
никако десној стајати, скоро никако, и након једно два сата, можда и три сата, то не 
знам, они су одвозили људе комбијем, ја не знам где су, онда је дошао комби и ја сам 
сео у комби и каже идете за Фајтовце, мене и Церића Асима који је сад умро, то је стар 
човек, и он је пуштен и ја сам дошао кући. 

 
Председник већа:   И то би било све јел тако? 
 
Сведок Фуад Церић: То је било све. Ја сам после, тако ми, онда кад сам  после, 

сутра се пробудио нисам мого да дишем, као тек ме онда бољело, оно као да дишем па 
на ногу нисам мого осам дана никако скоро да се ослоним, онда сам после било ми је 
боље, боље, и могао сам после.  

 
Председник већа:   Реците ми молим вас а Јовановић Милорада како ви 

познајете? Пошто кажете нисте знали тада његово име, али како га ви знате? 
 
Сведок Фуад Церић: Ја њега знам, знате, ја њему нисам тад знао име, али кад 

сам га погледао у очи, овако знам га из села Липника и тако, знам, то је, ја сам имао 42 
године, он је можда имао двадесетак, 22 године тако, али сам знао да је из села Липник 
и да је дјечак био који је негде радио, мени се чини, али нисам сигуран, у неком 
пољопривредном добру, тако нешто, задруга нека, тако нешто. И онда сам се после ја 
распитивао онда су мени рекли он се зове Јовановић Милорад, тако су ми рекли. 

 
Председник већа:   Јел можете још мало ближе да нам опишете како је то она ва 

ударао, чиме вас је ударао, да ли је то само рукама, ногама? 
 
Сведок Фуад Церић: Он је мене ударао палицом, знате по леђима, ја кад сам се 

мало, мало отимао, онда је оне мене с предње стране ударао овако палицом, видите, не 
знам да ли ме видите, овако, вертикално. 

 
Председник већа:   У предњем делу, у предњем делу грудног коша, јел тако? 

 
Сведок Фуад Церић: Ја, у прса, у прса, јесте, јесте. И то је трајало једно можда 

четири, пет пута по десет минута, док је командир излазио и враћао се, онда он кад се 
врати каже станите, станите, ја сам тад шта ја знам, не знам. Али задњи пут кад ме 
удараио то ми, нисам мого стајати, као да ми је нога одузета, он је мене ударио и 
погодио ме у кост, онда кад сам ја сјео, нисам још испричао, кад сам сјео онда су они 
донели још једну палицу, која је била, натерао ме да, рекао је, није ме натерао, реко ми 
да ја пипнем то, ево ако не будеш признао пипни, а то је био као неки кабал, нешто 
тврдо ко жељезо човјече, а било је црно, са овим ћемо те тући и тако. Онда су, један је 
од полицајаца али није, мислим да није, него тај други, он је држао мени аутомат на 
слепоочници с десне стране и оно је, на празно је оно шкљоцао. Неки други, само је био 
мален, тај други полицајац је био мален растом, ја не знам како му је име. 

 
Председник већа:   Добро. Ево ја ћу вас препустити заменику тужиоца за ратне 

злочине сада. 
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Заменик тужиоца за ратне злочине:  Заменик тужиоца за ратне злочине Бруно 
Векарић. Поштовани суде, пошто је остало, сведок је дао врло прецизну изјаву, ја 
немам питања. Хвала. 

 
Председник већа:   Добро. Бранилац оптуженог. 
 
Адвокат Марко Миловић:  Добар дан, адвокат Марко Миловић. 
 
Сведок Фуад Церић: Добар дан. 
 
Адвокат Марко Миловић:  Реците ми јесте ли ви имали у то време у јуну 

месецу, мају, јуну месецу 1992.године пушку? 
 
Сведок Фуад Церић: Нисам. 
 
Адвокат Марко Миловић:  А јесте ли негде задужили, јесте ли били негде 

задуживани евентуално с неким другим оружјем? 
 
Сведок Фуад Церић: Нисам, имао сам легалан пиштољ, легалан који сам имао 

код куће, и мени је дошао, прошао је поред моје куће председник СДС-а Милан Шево и 
реко ми ти треба да предаш пиштољ, ја кажем шта ћу с њим, па каже донеси га ту доле 
код трговине, ја сам донео и предао му тај пиштољ. 

 
Адвокат Марко Миловић:  А реците ми да ли су имали неку врсту наоружања 

пушку или нешто слично ваше комшије из Фајтоваца, одакле сте ви? 
 
Сведок Фуад Церић: Ја не знам, нити сам видио, али јес била прича да је један 

имао дјечко који је ту насељен, али они су сада, не знам ни где, он је негде вани, у 
Њемачкој, да је имао пушку и да је предао. И други нико више није имао пушку у том 
селу Фајтовце. 

 
Адвокат Марко Миловић:  А реците ми ваше комшије из суседног села 

Скуцаног Вакуфа? 
 
Сведок Фуад Церић: Па тамо је, тамо ја сам чуо да су они исто привођени, да су 

предавали оружје, ја сам то само чуо, знате ја нисам тамо смио ходати јер нисам ишао 
нигде.  

 
Адвокат Марко Миловић:  У реду. Можете ли ми објаснити то ваше одвођење 

из ваше куће, како сте рекли 14., или 15.јуна 1992.године.  
 
Сведок Фуад Церић: Да. 
 
Адвокат Марко Миловић:  Помињали сте ово возило, како сте звали 

„купилица“? 
 
Сведок Фуад Церић: Возило је било, ја сам то возило и гледао у шумрији, возио 

је један возач коме не знам име, био је висок човјек, и препознао сам то возило, то је 
возило шумарије, био је комби, мислим да је био „ТАМ“ он је имао као 
једнопетнаестак, десет, петнаестак сједишта. 
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Адвокат Марко Миловић:  Реците ми ко вас је том приликом одвео и да ли је 

било неке употребе силе или претње? 
 
Сведок Фуад Церић: Па јесте, јесте, ја док сам био, док сам из куће излазио, 

или сам отишао да нешто узмем, неко је рекао можда, она је мој комшија био ту вани, 
Петровић полицајац је рекао морамо да покупимо ове екстремисте, тако је рекао, мој 
комшија је то чуо, после ми је то комшија рекао да је он то рекао у моме дворишту док 
сам ја био у кући, носио сам јакну. 

 
Адвокат Марко Миловић:  Није вас нико тад тукао, том приликом? 
 
Сведок Фуад Церић: Није, није. 
 
Адвокат Марко Миловић:  А јел вам неко упућивао претњу неку или било шта 

ружно? 
 
Сведок Фуад Церић: Није. У комбију није. 
 
Адвокат Марко Миловић:  У реду. Пошто сте ви до сад једини сведок који је 

давао неку анализу овога музеја „Симе Миљуша“, можете ли ми мало поближе 
објаснити распоред тих просторија, пошто видим да ви мало нешто детаљније знате око 
тог музеја? 

 
Сведок Фуад Церић: Па знате, ја сам ту био три дана, ја ту кућу познајем, то ми 

зовемо кућа „Симе Миљуша“, она је имала један зидани подрум мањи, једна 
просторија, а ми смо с горње стране где имају два, три степеника ушли на спрат гдје 
имају четири собе и између све мање собе има неко степениште, и ту је био један мој 
комшија Асим, код тог степеништа, а овде врата су била, врата су била пола стаклена, 
тако да се могло видети и чути разговор и само што кад су они улазили онда смо ми 
ћутали, нисмо смели комуницирати и тако. Нисмо ми отварали врата, али смо гледали 
један другог кроз стаклена врата. 

 
Адвокат Марко Миловић:  Само мало да прецизирамо, да ли су та врата била 

стаклена или полустаклена? 
 
Сведок Фуад Церић: Полустаклена, извините ја нисам се можда добро изразио. 

То су врата, горе је било од половине, можда чак и мање, било је стакло, али било 
стакло тако мало полупано и тако, то је било тако већ оштећено. 

 
Адвокат Марко Миловић:  Питам вас из разлога што сте рекли да 2007., да су 

врата била стаклена, па зато желим да видим. 
 
Сведок Фуад Церић: Па добро, ми то говоримо у нарави, знате стаклена врата 

ако имате, у горњем делул је то било стакло, а доле су била цела врата, само је било 
горе половина, тако мало мање чак. 

 
Адвокат Марко Миловић:  Значи од половине је било стакло јел? 
 
Сведок Фуад Церић: Јесте, јесте. 
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Адвокат Марко Миловић:  Можете ли ми рећи како сте онда могли да видите, 

мало сте то прешли преко тога, онако мало брже што би рекли. Како сте могли да 
видите да је наводно како ви изјављујете Јовановић тукао тог Бајазита? 

 
Сведок Фуад Церић: Па полицајац Јовановић је да би дошао до Бајазита морао 

да прође кроз једну на улазу собу и кроз моју собу и уђе до њега, ја сам то видио, ја сам 
њега још и тада препознао, то је било одма чим смо дошли, и он је ушао, ја сам мислио 
да иде мени, или неком, међутим он је прошао поред мене, тад ми није рекао ништа, он 
је ушао до Бајазита, како се зове тај Бајазит ја не знам, то је био неки мршав човек, 
слабији неки, он је њега млатио, пуно га је млатио, ја сам то већ видио кроз стакло, али 
сам се заокренуо, не смем да гледам. 

 
Адвокат Марко Миловић:  Да ли та просторија гледа у ту просторију где се то 

наводно дешавало, или је била просторија до, једна до друге? 
 
Сведок Фуад Церић: Нисам разумио. 
 
Адвокат Марко Миловић:  Просторија у којој сте ви били и просторија где 

кажете да се то дешавало, можете ли ми објаснити распоред те две просторије? 
 
Сведок Фуад Церић: Па видите, то је кућа окренута према цести и кад смо ми 

ушли с десне стране на улаз, уђе се у једну просторију, и онда у другу, то су двије 
просторије биле до цесте, до цесте, а Бајазит је био до баште, али се до Бајазита морало 
да уђе и кроз просторију прву и другу ђе сам ја био, до цесте, кроз оба две, онда се 
улазло код Бајазита, Јовановић је прошао поред мене. 

 
Председник већа:   Јел могу ја само овако, пошто ради неке прецизности. Да  ли 

између те просторије где сте се ви налазили и Бајазита су постојала врата? 
 
Сведок Фуад Церић: Јесу. 
 
Председник већа:   Јесу ли та врата била отворена? 
 
Сведок Фуад Церић: Нису, била су затворена али су била стаклена, и ја сам 

испод ока назира, тако чујем тучу, чујем запомагање, чујем палицу, чујем, тако ето. 
 
Председник већа:   Да, изволте 
 
Адвокат Марко Миловић:  Ко је то још видео реците ми? 
 
Сведок Фуад Церић: Па не знам да ли је то, то није могао, то сам могао само ја 

да видим, овај из прве није могао да види јер је то на „Л“, знате кад се уђе, то се онда, 
то је као у четврт, собе су биле као на четири ћошка.  

 
Адвокат Марко Миловић:  Значи конкретном приликом само сте ви могли да 

видите кроз то стакло? 
 
Сведок Фуад Церић: Ја сам то видио, ја сам то видио. 
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Адвокат Марко Миловић:  А ко је могао да чује? 
 
Сведок Фуад Церић: Па не знам јел у сусједној соби могао да чује овај којега 

сам ја познавао, зове се Рамић, сад не могу да изговорим, а знам га. Рамић Рамиз, не 
знам да ли је он то чуо, али он није могао да види, ја сам могао да видим. 

 
Адвокат Марко Миловић:  Добро, кажите ми колико је било том приликом 

лица на том спрату, те просторије, колико је било лица сем вас? 
 
Сведок Фуад Церић: Било нас је око. 
 
Адвокат Марко Миловић:  Сем вас, Бајазита и Јовановића и тог Рамића? 
 
Сведок Фуад Церић: Јовановић је сам ушао тада. Јовановић је сам ушао, ми смо 

били сваки по у једној соби. 
 
Адвокат Марко Миловић:  Добро. Да ли знате због чега је он то како ви кажете 

то радио? 
 
Сведок Фуад Церић: Па не знам како да вам одговорим, то је наводно да смо ми 

екстремисти, да имамо оружје, ето тако, мислим то. 
 
Адвокат Марко Миловић:  Колико је трајало то по вама? 
 
Председник већа:   Рекао је. 
 
Сведок Фуад Церић: То је, не знам. Гдје? 
 
Адвокат Марко Миловић:  Јовановић и Бајазит сусед, колико је то трајало? 
 
Сведок Фуад Церић: То је трајало, он је њега, по моме, нисам гледао на сат, али 

је можда петнаеста, двадесет минута тукао га је. 
 
Адвокат Марко Миловић:  Јел шта говорио један или други? 
 
Председник већа:   Колега ја сам вам дозволила, ви постављате питања за 

Бајазита, Бајазит није нама сад ту обухваћен оптужницом знате. 
 
Адвокат Марко Миловић:  Добро, али зато што помиње да га. 
 
Председник већа:   Доста, само причате о томе, а шта се дешава са оптуженим 

Јовановићем, то више очекујем. 
 
Адвокат Марко Миловић:  Па управо због тога што он каже да је Јовановић 

ударао Бајазита, зато се и. Рекли сте у овом делу, кажете да Бајазит није видео да је 
Јовановић отишао, те да је остао и даље да чучи док му ви то нисте рекли? 

 
Сведок Фуад Церић: Да, ја сам то чуо, он је њему рекао окрени се зиду и да оно 

клекне на кољена и да стави горе руке уза зид са три прста, и да тако држи. 
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Адвокат Марко Миловић:  И кажете да није чуо кад је отишо Јовановић? 
 
Сведок Фуад Церић: Јовановић је изашо, али овај од страха, ја нисам смио 

прилазит, овај је увјек држао, држао и није могао да држи, онда је он знаш, онда сам ја 
њему рекао мимиком, нисам отворио врата, да пусти руке, да је он отишао. И он је то 
укопчао и пустио је руке.  

 
Адвокат Марко Миловић:  Ви сте му рекли мимиком, а овамо 2007.године сте 

рекли да сте му ви то „Јовановић је тад отишао али Бајазит то није видео те је наставио 
да тако чучи, док му ја после нисам рекао да је онај отишао“.  

 
Сведок Фуад Церић: Не знам, не могу да се сјетим изјаве, ја сам давао изјаву, ја 

оно што знам причам и онда и сада, ја мислим, ја не знам, можда сам нешто другчије 
рекао, можда другчије изговорио, али углавном то је тако било. 

 
Адвокат Марко Миловић:  Хтео бих да разјаснимо још нешто. Касније сте 

дали још једну изјаву па ћу вас повезати са овим. Рекли сте да су сва врата била 
стаклена или полустаклена, јел тако? 

 
Сведок Фуад Церић: Полустаклена. 
 
Адвокат Марко Миловић:  Да сте могли да видите да Јовановић туче Бајазита 

и тако даље. Јел тако? 
 
Сведок Фуад Церић: Да. 
 
Адвокат Марко Миловић:  Онда касније сте рекли да сте. 
 
Председник већа:   Па када је то касније? 
 
Адвокат Марко Миловић:  Шта кажете? 
 
Председник већа:   Када касније? 
 
Адвокат Марко Миловић:  Е управо то хоћу са кажем. Онда он у. 
 
Председник већа:   Који је то исказ? 
 
Адвокат Марко Миловић:  Исказ овај из 2007., немамо ни један други. 
 
Председник већа:   Не, зато што делује као да има још неки исказ. 
 
Адвокат Марко Миловић:  Не, не само, ја имам тај. 
 
Председник већа:   Добро.  
 
Адвокат Марко Миловић:  Значи да кажем последња трећина текста, ако могу 

да кажем. 
 
Председник већа:   Добро. 
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Адвокат Марко Миловић:  Ја нисам сигуран, али мислим да је било, јел можете 

да. 
 
Председник већа:   Предочите, наћи ћу ја. 
 
Адвокат Марко Миловић:  Ја нисам сигуран, али мислим да је било трећег 

дана, ја сам чуо Алибеговић Адмира у просторији где је био Рамиз. Нисам гледао у ту 
просторију јер нисам смио. Пре тога сте објашњавали како су они били да кажем 
пребијани, и тако даље. Е сад мене занима ово. Овамо кажете да нисте смели да 
гледате, а овамо сте рекли да сте могли да чак и кажете Бајазиту да је овај отишао. 
Објасните ми како у једној ситуацији сте смели да кажете нешто, а овамо чак нисте 
смели ни да погледате? Конкретно мислим на Алибеговић Адмира. 

 
Сведок Фуад Церић: Ви мене нисте разумели. 
 
Председник већа:   Не, ја то не могу да пронађем, мораћете да. Не могу да 

пронађем. 
 
Сведок Фуад Церић: Ја нисам смио да погледам док је Јовановић био код 

Бајазита, нисам гледао, али сам чуо, знате како то, то се све чује, чује се прича, чује се 
запомагање, чују се палице, али кад је он њему наредио да држи руке, ја сам видио, ја 
сам могао видјети да је Јовановић отишао, али није Бајазит могао видјет, ја сам онда 
мимиком кроз стакло реко Бајазиту да пусти руке, да је он отишао. 

 
Адвокат Марко Миловић:  Јел тај Бајазит старији човек или млађи? 
 
Сведок Фуад Церић: Он је био старији човек од мене, и био је и доста слаб, 

слаб неки човјек, ја њега вако познајем мало из виђења, био је доста слаб, мршав неки 
човјек. 

 
Председник већа:   Значи он је рекао овако-али Бајазит то није видео, то је 

наставио да тако чучи док му ја после нисам рекао да је онај отишао. Он сад појашњава 
како му је рекао. Мимиком.  

 
Сведок Фуад Церић: Да, да.  
 
Председник већа:   То је појашњење. Значи рекао је исто, само што је сад 

појаснио на који начин. 
 
Адвокат Марко Миловић:  Па хоћу управо то да разјаснимо, значи. 
 
Председник већа:   Добро, добро. 
 
Адвокат Марко Миловић:  Кажете да су вас четвртог дана одвели у 

канцеларију Вуковић Славка. 
 
Сведок Фуад Церић: Да. 
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Адвокат Марко Миловић:  Који вас је питао где вам је пушка, па кад сте 
одговорили да нисте имали пушку, онда је Вуковић изашао, а Јовановић је кренуо да 
вас туче палицом. 

 
Сведок Фуад Церић: Јесте. 
 
Адвокат Марко Миловић:  Ту сте сад објаснили јел, отприлике како је то 

изгледало, како ви кажете наравно. Како знате да су та испитивања трајала по десет 
минута, видим да сте се ту одредили временски? 

 
 
Председник већа:  Око 10 минута, отприлике.  
 
Сведок Фуад Церић: Па добро.  
 
Адвокат Марко Миловић: Али у више наврата, ај да је једном али..., како, на 

основу чега то... 
 
Сведок Фуад Церић: Јесте у више наврата.  
 
Адвокат Марко Миловић: На основу чега процењујете да је то трајала 

испитивања по 10 минута па онда је наступао како ви кажете Јовановић Милорад?  
 
Сведок Фуад Церић: Па то је мени тако изгледало знате, кад командир устане и 

оде у другу просторију он те млати туче, ја сам претпостављо да је то око 10-так минута 
нисам ја гледо на сат али кад сам се вратио у кућу Симе Миљуша у исту собу ме је увео 
ја сам видео да је то отприлике трајало сат и по времена, сат и 40 минута тако нешто, 
нисам сигуран.  

 
Адвокат Марко Миловић: Шта је трајало сат и 45 минута испитивање или 

нешто?  
 
Сведок Фуад Церић: То испитивање и та туча све је трајало толико времена.  
 
Адвокат Марко Миловић: Овде сте рекли по десетак минута наиземнично.  
 
Сведок Фуад Церић: То је 10 минута па онда прекидање док Славко уђе 

командир па ме пита, па пиши ћирилицом и то траје 10 минута, па онда изађе па опет 
тако ниазменично... 

 
Председник већа:  Немате потребе да објашњавате више детаљно сте то све 

објаснили. Такав је његов утисак био браниоче.  
 
Адвокат Марко Миловић: Сад сте поменули да је том приликом био и неки 

други полицајац који вас је држао за руку.  
 
Сведок Фуад Церић: Јесте.  
 
Адвокат Марко Миловић: Моје питање зашто то нисте онда рекли 2007. 

године, како сте се то накнадно сетили након 12 година да је био још неки полицајац?  
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Сведок Фуад Церић: Па не знам, не сећам се да ли сам рекао или нисам рекао, 

али је поред Јовановића стајао још један полицајац који је мален растом и он је мени 
засукао руку и држао ми је руку док ме је Јовановић тукао. Држао ми је руку овако 
мало савијену на леђа и, али ја га се не сећам мали је човјек полицајац и ја сам га после 
видио кад сам враћен у просторију тај мали полицајац је долазио има један зид он се 
попне на тај зид па може кроз прозор да види, ја сам га видио где прилази мојој соби да 
види кроз прозор како се ми понашамо, тај полицајац што је мене држао, ја се тога 
сјећам.  

 
Адвокат Марко Миловић: Рекли сте да вас је и ударио, ако сам вас добро, да се 

приликом удараца палицом од стране Јовановић Милорада како ви кажете, да се он 
окренуо нешто за 360 степени.  

 
Сведок Фуад Церић: Јесте.  
 
Адвокат Марко Миловић: Да ли то значи да је он фактички окренуо се пун 

круг? 
 
Сведок Фуад Церић: Пун круг, ја сам то, то је било секундарно, ја сам мислио 

да ће, да ме више неће тућ, да је то сада већ крај па макар сад за прву, међутим ја сам се 
у том моменту, он је био с моје десне стране, ја сам се окренуо он је већ направио као 
неки захват неки...и окрено се за 360 степени и мене ударио палицом у карличну кост 
мало с десне стране, тако да сам, имо сам осјећај као да немам ноге.  

 
Адвокат Марко Миловић: Да, то смо чули. Кажите ми да ли је то још неко 

видео?  
 
Сведок Фуад Церић: То није нико видио, јест` била тамо ал` ја нисам, тамо су 

била још једна врата која су отворена у МУП-у у том СУП-у, и били су још неки 
полицајци који су ту били дежурали, гледали ал` они су ћутали само, још је било 
полицајаца.  

 
Адвокат Марко Миловић: Јесу они то видели или нису видели или су можда 

чули?  
 
Сведок Фуад Церић: Па ја не знам док су ме тукли јесу ли била, међутим кад 

сам излазио, ја сам видио у тој другој просторији јел` је ходник био и врата су била 
отворена, ја сам видио гдје они стоје и псују и ти други псују тако нешто, али нису 
прилазили, нису ме тукли ти други који су у другој просторији били.  

 
Адвокат Марко Миловић: За то време кажите ми јел` вам се нешто Јовановић 

Милорад обраћао, јел` вам нешто говорио?  
 
Сведок Фуад Церић: Није ништа.  
 
Адвокат Марко Миловић: Само вас је тукао и ништа вам се није обраћао?  
 
Сведок Фуад Церић: Ништа, мене је испитивао Славко све што сам причао ја 

сам причао Славку, писо сам на ћирилицу, па онда... 
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Председник већа: Рекли сте не морате да понављате, детаљно сте нам 

објаснили. Дајте неко питање ако имате ново.  
 
Адвокат Марко Миловић: Имате ли неку медицинску документацију везано за 

те повреде што сте имали?  
 
Сведок Фуад Церић: Немам никакву документацију мени је после, ја сам 

избјего у Њемачку мени је после било боље, мислио сам да одем да то сликам, међутим 
нисам ни сликао и тако је и остало.  

 
Адвокат Марко Миловић: Реците ми с ким сте још разговарали у вези овог 

догађаја?  
 
Сведок Фуад Церић: Могу још да разговарам, локални полицајац Предојевић 

Драго је мени отео мој ауто, то је локални полицајац из мога села који припада истој 
полицијској управи, онда је Славко одузео ауто и они су се возили, користили су мој 
ауто.  

 
Адвокат Марко Миловић: Не нисам вас то питао. У вези ове изјаве 2007. с ким 

сте још разговарали везано за овај догађај?  
 
Сведок Фуад Церић: Нисам ни сa ким, не сјећам се, не могу, давно је то било, 

јесам разговаро овако понекад причам сa неким, не знам ни сa ким причам али 
углавном, не сјећам се.  

 
Адвокат Марко Миловић: Хвала ја немам више питања. Имамо примедби за 

касније.  
 
Председник већа:  Добро. Да ли ви имате Јовановићу неко питање за сведока? 

Ево станите овде. Јел` ви познајете овог сведока?  
 
Сведок Фуад Церић: Не могу га препознати.  
 
Председник већа:  Ја сад питам и оптуженог Јовановића, јел` познајете? Ви сте 

рекли да мислите да знате Церића, тако је ваша била изјава, нисте сигурни... 
 
Оптужени Милорад Јовановић: Па не сад, остарио је.  
 
Председник већа:  Добро али из оног времена, јел` га знате?  
 
Оптужени Милорад Јовановић:Па можда кад би га видио овако.  
 
Председник већа:  Јел` било пуно Церића? 
 
Оптужени Милорад Јовановић: Јесте, јесте, то је било пола села.  
 
Председник већа:  Ево обраћам се сад сведоку. Јел` пуно Церића било у вашем 

крају?  
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Сведок Фуад Церић: Јел` мене питате? 
 
Председник већа:  Вас, вас, да.  
 
Сведок Фуад Церић: Јесте, јесте, јесте било.  
 
Председник већа:  Ево изволте, поставите питање.  
 
Оптужени Милорад Јовановић: Добар дан господине Церићу.  
 
Сведок Фуад Церић: Добар дан.  
 
Оптужени Милорад Јовановић: Ај` реците ми само какву сам ја униформу 

носио `92. године кад сам по вашој изјави .....  
 
Сведок Фуад Церић: Носили сте полицијску униформу.  
 
Оптужени Милорад Јовановић: Маскирну ил` обичну?  
 
Сведок Фуад Церић: Обичну полицијску униформу.  
 
Оптужени Милорад Јовановић: Обичну добро. А јел` вам познато нешто 

Дојчиновић Мирко и Дојчиновић Ковиљка из вашег села Фајтоваца?  
 
Сведок Фуад Церић: Јес ми познато то је била, то је била нека, јел` ми нисмо 

знали ништа само су нам неки од Срба рекли да је Мирко убијен ми смо само гледали 
појма нисмо имали, ја нисам бар имао појма да је Мирко убијен, мислим ја немам 
појма, онда су нас после водили на Кисак и тамо је било малтретирање ал` ја тад нисам 
малтретиран враћен сам кући.  

 
Оптужени Милорад Јовановић: Јесте ви тад можда приведени у Паланку?  
 
Сведок Фуад Церић: Не ја сам прије приведен у Паланку, ово је било после.  
 
Оптужени Милорад Јовановић: После је било клање Мирка и Ковиљке јел`? 
 
Сведок Фуад Церић: Па после је било неки дан не знам ни ја, колико је то дана 

не знам.  
 
Оптужени Милорад Јовановић: А нису ти што су ишли за Бихаћ што су то 

урадили били код вас кући?  
 
Сведок Фуад Церић: Ма нису, то није тачно.  
 
Добро, добро. А кажете још је један полицајац био кад сам ја вас тукао јел`?  
 
Сведок Фуад Церић: И био је с моје десне стране неки мали полицајац који је 

мени држао руку.  
 
Председник већа:  Па сад је објашњавао немојте исто.  
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Оптужени Милорад Јовановић: И колко сам вас пута ја ударио?  
 
Председник већа:  И то је објашњавао, све је он то говорио.  
 
Сведок Фуад Церић: Па не знам колико пута ал`.... 
 
Оптужени Милорад Јовановић: Зато што има изјава судинице у Приједору 

после рата то ми је неки дан човјек рекао да је реко да сам га ја ударио три пута, а да га 
је тај полицајац неки други тукао у станици.  

 
Председник већа:  Добро, сад то немамо, ништа званично немамо имамо само 

ову изјаву.  
 
Сведок Фуад Церић:  Ја сам могао... 
 
Председник већа:  Реците.  
 
Сведок Фуад Церић: Ја сам могао да примјетим на полицајцу Алибеговић 

Садмиру и на полицајцу Ханданагић Велиду да сте ви били, ви сте били ту се истицали, 
ви сте били главни тај да се изразим тако тај батинаш.  

 
Оптужени Милорад Јовановић: Ма пусти ти Алибеговића... 
 
Председник већа:  Немојте да га прекидате, сачекајте да  заврши. Наставите.  
 
Сведок Фуад Церић: Молим? 
 
Председник већа:  Наставите слободно, прекинути сте.  
 
Сведок Фуад Церић: Ја сам примјетио да је ко је привођен видио сам кроз 

прозор кад господин Јовановић води ја сам видео да он води и враћа, највише је он ту 
примјећен.  

 
Председник већа:  Добро. Јел` имате неко још питање?  
 
Оптужени Милорад Јовановић: Па немам, кад ми не дате да питам до краја 

никога.  
 
Председник већа:  А шта да питате? Шта? Поставите. Укључите микрофон.  
 
Оптужени Милорад Јовановић: Од истог Алибеговића је кренуло ово све 

против мене, зато што су ми сасекли 10 хектара шуме и одузели земљу.   
 
Председник већа:  Ајде питања која имате за сведока.  
 
Оптужени Милорад Јовановић: Немам више шта питати и нећу више никог ни 

питати ништа. Ви ми судите и... 
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Председник већа:  Добро. Молим вас реците ми само да ли ви познајете 
Дервишевић Деда у то време дал` сте га познавали? Деду Дервишевића.  

 
Сведок Фуад Церић: Не, нисам.  
 
Председник већа:  Нисте познавали. Добро.  
 
Сведок Фуад Церић: Нисам.  
 
Председник већа:  А реците ми Ханданагић Велида?  
 
Сведок Фуад Церић: Ханданагића Велида ја њега нисам, он је млад ал` сам 

после га препозно њега су звали Цане и кад су га увели у просторију до мене био је сав 
крвав, носили су га неки полицајци. Ја мислим да то није био Јовановић. Они су њега 
носили био је сав крвав, њега су звали Цане и тако смо га знали.  

 
Председник већа:  Аха, добро. Он је такође позван у својству сведока вероватно 

сте се видели, јел` то тај човек о коме сад говорите да су га звали Цане?  
 
Сведок Фуад Церић: Јесте, јесте, ја њега познајем, ја њега овако видим, 

сретнем га и тако.  
 
Председник већа:  Добро. Ми ћемо вам показати фотодокументацију која се код 

налази у спису на 74. страни, па рећи ћете нам молим вас шта препознајете на овој 
фотодокументацији, да ли је то место где сте ви били, ето видећете ближе неке 
просторије.  

 
Ја бих молила режију да нам повеже документ камеру са екранима у судници.  
 
Јел` видите ову фотографију? 
 
Сведок Фуад Церић: Видим, видим.  
 
Председник већа:  Шта је то?  
 
Сведок Фуад Церић: То је кућа Симе Миљуша.  
 
Председник већа:  Добро. Мало ћемо убрзати па ви погледајте.  
 
Сведок Фуад Церић: Такође, такође.  
 
Председник већа:  И то исто, добро.  
 
Сведок Фуад Церић: Такође.  
 
Председник већа:  То је све исто.  
 
Сведок Фуад Церић: Ово је, добро не видим, али мислим отприлике да је ово 

Алибеговић Садмир овај човјек.  
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Председник већа:  Добро. Јел` то тако изгледало?   
 
Сведок Фуад Церић: Овдје не могу да видим ништа, ово је исто то је неки 

предео ту али не могу да... то има боровина, ово је кућа исто.  
 
Председник већа:  Исто Симо Миљуш јел` тако.  
 
Сведок Фуад Церић: То је кућа јесте.  
 
Председник већа:  Овај пут што видите на овој фотографији? 
 
Сведок Фуад Церић: Овај пут од клуће до полиције, до полицијске станице.  
 
Председник већа:  Добро. То је исто јел` тако.  
 
Сведок Фуад Церић: Е ту има... 
 
Председник већа:  Вратите, вратите.  
 
Сведок Фуад Церић: Ту има боровина, јесте, јесте ово је полицијска станица 

видим гдје сам ја био.  
 
Председник већа:  Добро.  
 
Сведок Фуад Церић: Ово је...не могу то да видим добро. Ово је исто полицијска 

станица овако са стране.  
 
Председник већа:  Добро. То би углавном било све. Још сам хтела да вас питам, 

да ли се придружујете кривичном гоњењу, да ли истичете неки имовинско-правни 
захтев?  

 
Сведок Фуад Церић: Па немам ништа, ја сам свједочио не знам како, ја се 

слабо разумем у та правила.  
 
Председник већа:  Дакле, тужилац је подигао оптужницу, да ли ви подржавате, 

да ли придружујет? 
 
Сведок Фуад Церић: Подржавам.  
 
Председник већа:  Добро.  
 
Сведок Фуад Церић: Подржавам.  
 
Председник већа: Да ли истичете одштетни захтев, то имате право, у сваком 

случају можете и у неком посебном поступку, парничном, ако сад не можете прецизно 
да истакнете висину имовинско-правног захтева.  

 
Сведок Фуад Церић: Не.  
 
Председник већа:  Не истичете имовинско-правни захтев?  



 20 

 
Сведок Фуад Церић: Не разумјем. 
 
Председник већа:  За ово све што сте претрпели и уколико би се утврдила 

одговорност овде оптуженог Јовановић Милорада да ли истичете неки одштетни 
захтев, неку накнаду у новцу везано за овај претрпљене потребе? 

 
Сведок Фуад Церић: Ма не, не, то је давно било и то је сад историја.  
 
Председник већа:  Не истичете, добро. Онда би то било све господине Церићу, 

хвала вам можете ићи.  
 
Сведок Фуад Церић: Довиђења, хвала и вама.  
 
Председник већа: Довиђења, довиђења. Хоћете молим вас позвати сведока 

Ханданагић Велида.  
 
Судија Кантоналног суда у Бихаћу Фикрет Хоџић: Нека уђе Велид. Свједок 

је ушао.  
 
Председник већа:  Добро.  
 
Дакле сведок Ханданагић Велид, идентитет утврђен из којег документа?  
 
Судија Кантоналног суда у Бихаћу Фикрет Хоџић: На основу личне карте 

број 070Н02АТЕ издате од стране МУП-а Унско-санског кантона Опћина Сански Мост.  
 
Председник већа:  Хвала лепо колега.  
 
Сведок Ханданагић Велид,  хоћете ми молим вас рећи које године сте рођени, 

име оца?  
 
Сведок Велид Ханданагић: Рођен сам 27. јануара `68. године од оца 

Мухарема.... 
 
Председник већа:  Нисам вас чула где сте рођени?  
 
Сведок Велид Ханданагић: У селу Скуцани Факуф. 
 
Председник већа:  Е тако мало ближе. Добро. Где је ваше пребивалилште?  
 
Сведок Велид Ханданагић: Нисам разумео.  
 
Председник већа:  Пребивалиште, где станујете? 
 
Сведок Велид Ханданагић: Исто и данас дани у Скуцаном Факуфу, Општина 

Сански Мост.  
 
Председник већа:  Добро. Реците ми молим вас да ли познајете оптуженог 

Јовановић Милорада?  
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Сведок Велид Ханданагић: Да.  
 
Председник већа:  Да ли сте у сродству?  
 
Сведок Велид Ханданагић: Нисмо.  
 
Председник већа:  Нисте. Да ли сте у завади? 
 
Сведок Велид Ханданагић: Па и јесмо и нисмо.  
 
Председник већа:  Добро. То ћете нам вероватно током исказа објаснити.  
 
Дакле овако ви сте позвани у својству сведока, као сведок дужни сте да говорите 

истину, давање лажног исказа је кривично дело. Нисте дужни да одговарате на питања 
уколико би одговорима себе или неког вашег блиског сродника изложили тешкој 
срамоти, знатној материјалној штети или кривичном гоњењу. То вам је јасно јел` тако?  

 
Сведок Велид Ханданагић: Да.  
 
Председник већа:  Хоћете молим вас да прочитате текст заклетве који се налази 

испред вас.  
 
Сведок Велид Ханданагић: Заклињем се и изјављујем да ћу о свему што пред 

овим судом будем питан говорити истину и да ништа од онога што ми није познато 
нећу прешутити.  

 
Председник већа:  Што ми је познато нећу прећутати, добро.  
 
Сведок Велид Ханданагић: Да.  
 
Председник већа:  Сведок, упозорен, опоменут, заклет па изјави:  
 
Ви сте били испитани 02. октобра односно 02.10.2007. године у просторијама 

Треће полицијске управе Сански Мост, да ли сте сећате тога?  
 
Сведок Велид Ханданагић: Да.  
 
Председник већа:  Да ли остајете код овог вашег исказа?  
 
Сведок Велид Ханданагић: Да.  
 
Председник већа:  Ајде овако, укратко нам испричајте шта се дешавало јуна, 

јула месеца `92. године за време оружаних сукоба, где сте били, да ли сте били негде 
ангажовани војно, шта се дешавало у вашем месту?  

 
Сведок Велид Ханданагић: У нашем месту нормално је било као свагдје друго 

напета ситуација, то је било у шестом мјесецу, 17.06. тачно сриједа је била, дошла је 
екипа такозване милиције по мене у село заједно, вођа патроле је био Петровић, у тој 
екипи је био и тај господин ту што је Милорад, тражили су од мене да идем у Лушци 
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Паланку да дам неку кратку изјаву, а та је изјава трајала пуних 18 месеци, након 18 
месеци срео сам се са женом и дјететом. Одвели су ме у Лушци Паланку, тачније 
затворили су ме нама у кућу Симе Миљуша, мислим да се звао тај споменик, музеј како 
се то већ звало.  

 
Председник већа:  Добро.  
 
Сведок Велид Ханданагић: После тога дошо је господин Јовановић и рекао да, 

прво ме питао тражио је Садмира из Будима бившег милицајца мислим да је био један 
милицајац за време Тите, сад је полицајац додуше у пензији. Једноставно ја сам 
Садмира видио ал` на кратко, куд је отишо, шта је немам појма, углавном тај исти 
господин ту што сједи реко је мени: Цане нема везе док дође Славко командир, па га 
увати, ђе је овај, ђе је онај и све тако даље. Затим, након можда својих не би тачно знао 
рећи већ је страх био почео хватати, након можда сат времена два, одвео ме код 
командира полиције Вуковић Славка који је тражио да сједнем, ја док сам ушо у ту 
просторију ђе је било испитивање, видио сам колко је сати, јел` док погледате господо 
у под који је крвав око вас, не да сјести на столицу већ тражи да сједнем као у џамији 
на коленима а ја јако слабо сам ишо у џамију на коленима нисам сједо аман никад, ал` 
моро сам тај пут, затим је зовно господина Јовановића који је ушо са аутоматском 
пушком у ту просторију. Тражили су од мене, ја јесам имио пушку „Паповку“ коју сам 
предао на нормалан фин начин и 50 метака, 50 сам испуцо за Бајрам, ради отога сам 
исто био  бијен ал` ај нема везе, тражио је од мене неки пушкомитраљез ја сам му реко 
Славко ја то немам, што сам имао ја сам предо. Затим је отворио неки жељезни орман 
из којега је извадио, ми смо викали томе пендрек, палица како хоћете. Ето тога 
господина ако хоће да посведочи, Јовановића који ми је рекао попио је ракију додуше 
наздравио је за неког свеца свога ал` боже мој то је његова вјера има право, и реко му је 
да броји до стотину комада. Ја у животу никад пендрек нисам добио, тад кад ме први 
пут ошино то да је било слушати можда би се чуло до по Сане, онда ми опсово мајку, 
то вређање и то и реко је једноставно ћути шта ће бити на 99. Сто комада ми је сложио 
на леђа из први пут. И онда ме пито за неку карту Скуцаног Факуфа, оружане снаге, 
вражије матере већ како то зову, ја...од којега стварно нисам имо појма. Е онда 
једноставно томе господину ту што сједи, рекао дајем ти Цану па га ти преиспитај. 
Изашли смо из оте полицијске куће, милицијске куће како оћете назовите, до куће Симе 
Миљуша има својих боже мој стотинак метара, имал ил` не ал` нема везе ту је негде. Он 
је почео и тад да ме малтретира и почео је да ме туче. Кад смо  ушли у кућу, тамо 
дошли су још, добро се сјећам кажу да је умро, ето могу и њему рећи лака му земља 
Гаши Вуксан, имо је неку вољу испод врата неку болест, то је био страха од човека кад 
га погледаш у фацу, он и била су нека два Шајтова, сад ко су Шајтови могу одма убити 
чуо сам по нагласку да га зову Шајтови. Ту је почела туча, гањање, туче, ошини, ово 
оно, једноставно добијеш у глави како да ти објасним неки шум, неки страх, неку 
нервозу тако да пола тога ко кроз сан гледаш, у боловима, у крви и тако да је то трајало 
од среде до петка. Једини што ми је помого ту, ја му скидам капу, био је Дуле Брујић, ја 
га знам као Дуле, он је пар пута ме спасио од оти исти који су то радили и чак ми је 
једну ноћ даво предлог да побјегнем, каже Цане не можеш изгурати, јер Славко има зуб 
на тебе бјежи на неки Бихаћки џеп, тад сам први пут чуо да има Бихаћки џеп. Ја би 
драга срца побјего да нисам већ био премлаћен, ал` нема силе да ја могу ићи. И тако да 
у петак добро се сјећам петак око подне дошла иста та екипа са Петровићем, каже 
мораш бити пребачен, ја сам пито Дуле прије куд пребацивају људе, каже Цане нек` ти 
је бог у помоћи, једноставно није човјек, јел` није смио рећи, није знао шта је на ствари, 
тек касније после рата кад сам нашо пито сам га каже једноставно нисам ти смио рећи, 



 23 

знао сам да идете у логоре да вас убијају, муче и то и тако да се то одиграло, од сриједе 
до петка брате та два дана и двије ноћи да вам кажем отворено кад човјек након 24 сата 
пропиша крв морате знате колко је био бијен. Мислим да је довољно да кажем јел` 
једноставно Дуле Брујић је стојо и каже командиру том Славку, Цане је пропишо крв 
каже неће дуго, отим речима, а ја јесам њега молио, једноставно ја да сам знао шта ће 
бити кад су дошли по мене ја би пробо бјежати да ме убију онако у бјегу, ал` ишо сам 
на то хајд јебем му матер били смо добри као комшије нисмо се свађали ништа, идем 
дати изјаву коју знам. На крају брате пребише..... 

 
Председник већа:  Са ким сте били добри? Са ким сте били добри као са 

комшијом нисам вас разумела, са ким?  
 
Сведок Велид Ханданагић: Били смо добри као комшије са Србима.  
 
Председник већа:  А са Србима.  
 
Сведок Велибор Уљаревић: Разумјеш.  
 
Председник већа:  Добро.  
 
Сведок Велид Ханданагић: Јел` нисмо имали, нисам ја имао са њима никад 

никве замјере, нон стоп волим попити, гдје смо се год нашли сједемо попијемо пиће 
тамо вамо, а то што су ти политичари набили те странке и оте будалештине њима о 
главу, али дође та мржња, кажем вам од тога...ја да сам знао шта ће бити са мном ја би 
пробо бјежат да ме убију јел` било би ми лакше. То је то ето, ако имате шта питати 
питајте, ако немате углавном тако се то одиграло са мојим животом.  

 
Председник већа:  Хтела бих само да вас питам, када сте били испитани рекла 

сам вам претходно када сте били испитани, ви сте рекли да је у наше село 15.06.`92. 
године дошао комби који смо ми звали купилица и да су вас тада покупили јел` тако.  

 
Сведок Велид Ханданагић: Тако је било.  
 
Председник већа:  Ради неке прецизности.  
 
Сведок Велид Ханданагић: То је била, добро се сјећам то је била среда негде 

сад да ти не би ја тачно знао рећи, можда око 2, 3 сата поподне.  
 
Председник већа:  Јасно да не можете да кажете тачно али ево само вам 

предочавам мислим да сте сад нешто спомињали 17. онда би по томе ако сте били два 
дана то би било од 15. до 17. јел` тако?  

 
Сведок Велид Ханданагић: Да, да, да.  
 
Председник већа:  Само ми реците ово, говорите у множини, ко је вас тукао, да 

ли вас је тукао Јовановић Милорад искључиво или вас је још та два дана неко тукао?  
 
Сведок Велид Ханданагић: Овако, туко ме је највише од тих свија ето чуо сам 

да је умро командир бивше те милиције, полиције како је ко већ звао он, затим Гаши, 
Гољаш и Јовановић ми улио брате више пута не треба губити душу, знао је и он добро 
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ошинути, кажем ти било је доста, било је доста људи који једноставно пусти га крају 
шта га имаш тући видиш да од њега нема ништа, ал` било је и који се иживљавали се до 
бола, било је непознатих људи не могу ја сваког памтити, ал` највећи је белај кад те 
ошине у главу што ти једноставно не видиш, онда је била, њихова је била парола глава 
доли руке на леђа, да једноставно не видиш кад уђе њих четри, пет, само им видиш 
ноге, чизме и гледаш који ће те да извинеш млацнути и изврнути, то је то.  

 
Председник већа:  Ви сте рекли том приликом када сте испитани да се највише 

истицао Јовановић Милорад који је дошао на неку идеју нешто, јел` се сећате то шта је 
то било нешто специфично описали сте тај догађај?  

 
Сведок Велид Ханданагић: Он, он је имо јако финих идеја, он се кладио 

једноставно са тим Ваљашем да ће мене од једног ударца оборити, а ту су биле мале 
собе као прво, горе на горњем спрату од те куће Симе Миљуша јел` ја сам био и горе и 
доле, па и горе и доле, тако да сам ја више пута пресељиван. Он се кладио са њим за 
литар ракије да ће мене оборити из првог ударца. Тако је била нека срећа он је мене 
стварно ударио ал` ја сам се ослонио на зид и вратио назад, и тако да је кажем ти имо 
он својих идеја. Онда једноставно вишање, малтретирање, понижавање, знаш колко је 
сати, колко... 

 
Председник већа:  Е само ми то објасните то вешање како, на који начин нисам 

вас схватила, како?  
 
Сведок Велид Ханданагић: То ти је било, једноставно доле у доњем спрату од 

те куће Симе Миљуша била је како да вам објасним греда једна вичу вјенчаница, једни 
вичу подолинта шта ја знам, једна греда, и он је дошо на идеју да ме једноставно, кажем 
ти окрећало је свакако ајмо га каже објесити за ноге. Тад је дошо Дуле Брујић кад су 
они мене објесили за ноге и тад ме Дуле Брујић спасио, њега да није билом можда би 
подлего, разумјете, ал` он је дошо једноставно, тад је било вређање између њиха он је 
псовао једни другима матер, каже ако имате петљу лако је човјека овде вишат, ајте на 
Бихаћки џеп бидите тамо хероји, како је то све кога зове... 

 
Председник већа:  Ајде мало ближе нам то опишите, како, чиме вас је вешао и 

ко вас је тачно вештао? 
 
Сведок Велид Ханданагић: Госпођо Драга ја вама кажем комад штрика знате 

шта је комад штрика.  
 
Председник већа:  А нисам чула да сте то рекли, то сте, говорили сте о томе али 

нисам чула да сте сад то рекли.  
 
Сведок Велид Ханданагић: Комад штрика једноставно свјеже за једну ногу 

уфате и окренуо наопако, знаш како се окрене човек наопако.  
 
Председник већа:  Добро.  
 
Сведок Велид Ханданагић: Да је глава доле ноге горе ето.  
 
Председник већа:  А одакле им тај штрик?  
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Сведок Велид Ханданагић: Откуд ја знам бог ти дао откуд им штрик.  
 
Председник већа:  А ко је то урадио, ко, ко је све то вас тако обесио?  
 
Сведок Велид Ханданагић: Била су њих колко се сјећам у томе маху било је 

њих пет, међу којима је био и тај Јовановић, овај. 
 
Председник већа:  А шта је тачно Јовановић урадио да ли се сећате, том 

приликом шта је тачно урадио?  
 
Сведок Велид Ханданагић: Једноставно кажем ти било је њих пет у тој екипи.  
 
Председник већа:  Па су сви у томе учествовали? 
 
Сведок Велид Ханданагић: Да, да.  
 
Председник већа:  Добро.  
 
Сведок Велид Ханданагић: Јел` ја сам, ја сам госпођо драга висок отприлике, 

отприлике око два метра тад сам имао својих можда 90-так кила и требало је то 
објесити.  

 
Председник већа:  А реците ми како ви познајете Јовановић Милорада, значи 

говорим у том времену како сте га познавали, јесте се дружили са њим, из виђења, 
како?  

 
Сведок Велид Ханданагић: Јесам, познаво сам га као доброг момка јер они су 

имали, како се звао тај њихов празник у Липнику нон стоп, па смо ми ишли горе играли 
скупа фудбал, скупа пили, пјевали, изводили будалештине све што смо могли, ал` 
кажем ти у току рата ти су се људи замјенили стопосто, ја те људе нисам мого 
једноставно препознати сем од тога Дуле Брујића који је једноставно псово им матер 
каже пустите човека на миру, дај пустите човека нек преживи разумјете.  

 
Председник већа:  А како ви објашњавате због чега се он тако понашао према 

вама ако кажете и да сте седели, и да сте били заједно и пили, зашто се он тако 
понашао, шта се то догодило? 

 
Сведок Велид Ханданагић: Ја би волио једноставно са њим посједити ко што 

сам посједио са Дулом Грујићем, са Бором звали га „Боро Прангијин“, који је нас чувао 
на Мањачи, али нашо сам га у Приједору, поседили, попили кафу. Ја би волио са 
људима да ја видим од чега је дошла та мржња, што сам ја тим људима толко био 
дужан, је ли што сам тај Муслиман, па ја од вјере не знам ништа, бог вам дао ко ни коњ.  
Ја једноставно, једноставно не знам поводом чега је дошло то, јер ја нисам отишао у 
Липник нити сам отишо у Паланку да дирам њиха, они су дошли директ мени пред 
кућу, разумијете. 

 
Председник већа:   Да, добро.  
 
Сведок Велид Ханданагић:  Ја нисам имао никакву мржњу, ја ни данас дани 

немам те мржње, не могу рећи да их мрзим, али волио би да ми објасне ко што ми је 
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Дуле Грујић објаснио, каже ја сам морао. Чекај зашто морао неке ствари, али које сам 
каже морао ја сам морао урадит, а које нисам, јер једноставно Славко није дао мени 
воде да пијем, Дуле је поткрадом доносио мени онако знате у кеси, најлон кеси донесе 
ми воде, каже Цане попи. Јер ја сам само тражио воду, јер то батина, горјело тело 
читаво бог ти дао, ето.  

 
Председник већа:   Добро. Ево ја ћу препустити вас заменику тужиоца, да 

видимо да ли он има неко питање за вас. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Заменик тужиоца Бруно Векарић, добар 

дан. 
 
Сведок Велид Ханданагић:  Добар дан. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Ја ћу само пар питања, да појаснимо, када 

вас је то обесио за тај штрик, за ноге, када сте висили и када се сукобио са овим 
човеком који вас је спасао више пута, да ли сте, да ли су вас и тада тукли па се онда у 
међувремену су се они сукобили или вас је, или је овај човек спречио да вас туку тада? 

 
Сведок Велид Ханданагић:  Он је једноставно Дуле Грујић кад је ушо, кад је 

видио која је ситуација, он је њих истерао вани, и једноставно није дао, јер ту долази 
смена страже, они су се мењали, код те куће „Симе Миљуша“ свако два сата, два, три, 
зависи колко треба, и кад је Дуле Грујић на дужности мени стварно није фалила длака с 
главе, ал кад дођу какви други он једноставно пушта тих пар људи који су били заједно 
са Јовановићем у екипи, пусти човека. Мене је долазило тући неке бабе, ја које никад 
нисам видио у животу, али њима је објаснио да сам ја ухваћен на бихаћком ратишту. Да 
сам ја побио шта ја знам, бубам, тамо неке њихове јаднике. Нисам био на ратишту, 
нити знам шта од тога. 

 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Добро, хвала. Да вас питам још сада када 

сте били у полицијској станици, да ли се сећате неког од затвореника ко је још био са 
вама? 

 
Сведок Велид Ханданагић:  Па био је у томе моменту био је Садмир, отишо је, 

био је Исмет Каландер, звани Ћуни, био је Ејуб, Ејуб, хоће ли бити Беширевић, мислим 
да је Ејуб Беширевић, био је он, био је Кврлић овај Фудо, било је људи, али једноставно 
господине ја вам морам објаснити, кад вас води, ако случајно видиш овако да подигне, 
ниси смио дигнути главу да видиш ко је у питању. 

 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Јасно ми је, само питам то кога се сећате, 

наравно без оптерећења. 
 
Сведок Велид Ханданагић:  Сјећам, сјећам кажем ти, кад сам отиш након два 

дана у Сански Мост, ето исти тај Садмир из Будима, човек ме није могао препознат, 
једноставно није могао препознат.  

 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Добро. Хвала, немам више питања 

поштовани суде. Хвала вам. 
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Председник већа:   Хвала, хвала лепо. Изволте бранилац оптуженог да ли имате 
у ствари питања, изволте. 

 
Адвокат Марко Миловић:  Добар дан, адвокат Марко Миловић. 
 
Сведок Велид Ханданагић:  Добар дан. 
 
Адвокат Марко Миловић:  Ова изјава се ипак негде разликује од овог што сте 

говорили пре, али ајте да негде. Помињали сте у вашој изјави из 2007.године, да сте 
купили пушку и метке, јел тако? 

 
Сведок Велид Ханданагић:  Да, да. 
 
Адвокат Марко Миловић:  Хоћете ми рећи од кога сте купили пушку? 
 
Сведок Велид Ханданагић:  Јер морам рећи. 
 
Адвокат Марко Миловић:  Као сведок сте дужни да говорите истину, колко 

знам. 
 
Сведок Велид Ханданагић:  Е, ако морам рећи. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:  Судија нисам сигуран да је ово 

релевантно за поступак. 
 
Председник већа:   Не, али сачекајте молим вас, не мора, на крају крајева шта је 

битно да сад, од кога је купио пушку, да ли је, он је то детаљно описао.  
 
Сведок Велид Ханданагић:  Ако треба ја ћу рећи, ја се не бојим истине. 
 
Председник већа:   Ајде одговорите онда. 
 
Сведок Велид Ханданагић:  Ја сам узео пушку од Расима  лимара, који је радио 

једноставно са отим, ја се извињавам што морам рећи говнима, они су радили у 
коперацији, једноставно ја сам пушку платио две и по хиљаде марака, и сто метака, 50 
сам испуцао за Бајрам, 50 сам предао, и пушку „паповку“ звану, командиру истом 
Славку у Паланку. 

 
Председник већа:   Добро.   
 
Адвокат Марко Миловић:  Кад сте рекли да сте купили, опростите. 
 
Сведок Велид Ханданагић:  Шта рече, нисам те разумио. 
 
Адвокат Марко Миловић:  Када сте је купили? 
 
Сведок Велид Ханданагић:  Па узео сам је боже мој прије можда двадесетак 

дана од те офанзиве него што ће бити. 
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Адвокат Марко Миловић:  Офанзиве, добро. Реците ми ко је још од ваших 
комшија и пријатеља купио пушку у Скуцаном Вакуфу? 

 
Сведок Велид Ханданагић:  Па било је, можда својих боже мој, то ви имате 

сигурно списак, десетак људи, 15 можда, који су исто преко тога Расима узели пушке, 
једни су узели аутоматске, једни паповке, и тако те. Ако треба да дам имена људи, ако 
треба ја ћу дат, ако не треба боже мој. 

 
Адвокат Марко Миловић:  Реците ми ко вас је обучавао, јел вас је неко 

обучавао да употребљавате. 
 
Председник већа:   Чекајте молим вас, чему та питања. Дајте молим вас 

фокусирајте се, имамо оптужницу, имамо, видите шта је стављено на терет, дајте мало 
се фокусирајте. 

 
Адвокат Марко Миловић:  Имамо, али све је то увод пред ово. Па добро.  
 
Председник већа:   На конкретнија питања. 
 
Адвокат Марко Миловић:  Добро, против кога сте намеравали да употребите 

ту пушку? Мислим да је то конкретно питање. 
 
Сведок Велид Ханданагић:  Нисам имао у плану против никога, то је 

једноставно било, каже напашће нас непријатељска страна. Ја сам господине служио 
ЈНА на граници, ја сам сматрао да је непријатељ вани, а оно до душе непријатељ први 
комшија.  

 
Председник већа:   Јесте ли ви самоиницијативно, извините да се надовежем на 

то. Јесте ли ви самоинцијативно предали пушку? 
 
Сведок Велид Ханданагић:  Да. 
 
Председник већа:   Дорбо, ајмо даље. 
 
Сведок Велид Ханданагић:  Било је преко радио Сански Мост. 
 
Председник већа:   Не морате тако широко, само конкретно сам вас питала. 

Изволте. 
 
Адвокат Марко Миловић:  Нећу вас питати дал знате да по закону немате 

право да држите пушку ни аутоматску ни полуаутоматску, али ето, чисто да се зна да. 
Рекли сте да је био 15.06.1992.године, када је дошао тај комби „купилица“ јел тако? 

 
Сведок Велид Ханданагић:  Да. 
 
Адвокат Марко Миловић:  Како се баш сећате тог датума, обзиром да је тад 

прошло па до давања изјаве 2007.године у октобру, више од 15 година? 
 
Сведок Велид Ханданагић:  Господине ви да сте били на мом мјесту, ви би 

памтили и секунду кад си рођен, само да вам ја то кажем, јер кад је у питању борба за 
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опстанак, и кад оставиш дијете од две и по године код куће, а одведу те људи који 
једностанво немају више срца, немају  милости, би ли ви памтили тај датум. То је мој 
други, ја тај датум не могу, можда ни под даскама, ми муслимани кажемо под даскама, 
не могу заборавит. 

 
Адвокат Марко Миловић:  То је ваше мишљење у реду. 
 
Сведок Велид Ханданагић:  Е моје директно мишљење, то је моје мишљење. 
 
Адвокат Марко Миловић:  Можете ли нам описати како је изгледало то ваше 

одвођење тог датума? 
 
Сведок Велид Ханданагић:  Једноставно одвођење, кажем ти, дошли су, ја 

живим у селу Захировићи такозвани, Вакуф али засеок Захировић, дошли су пред кућу, 
ми смо звали тад „купилица“, то кад се помоли кроза село, то купи сваки дан некога. Е 
тај дан било суђено мени, дошли су пред кућу, био сам ја и рођени брат Ферид, са два 
сина, они су негде парњаци две и по године, и изашо овај Петровић и једноставно је 
пружиуо ногаре на пушкомитраљез, пошто има један зид код куће, ставио је 
пушкомитраљез на зид, изашла је друга елита око куће, сваки метар куће, би реко сад је 
туде боже мој борбена линија, и каже Цане пушкомитраљез и идеш дати изјаву. Немам 
пушкомитраљеза мајчин сине, немам, можеш радити од мене шта ош, е каже идеш дат 
изјаву, стрпали су ме у комби, и једноставно кренули су, ишли су у Модру, тражили су 
у Модрој, горе на опћинама како се звао бог му дао здравље и висеље, нису га нашли 
код куће, онда су једноставно кренули кроз доле, ми зовемо низ Модраше, кроз 
Фајтовце, и у Фајтовци су тражили неког човека, нису га нашли, тако да су ме 
пребацили за Лушци Палнку, било је њија кажем ти боже мој 12, 13 пун комби. 

 
Председник већа:   Добро, то сте све објаснили, све сте објаснили. Ајмо даљ.е 
 
Адвокат Марко Миловић:  Да ли је био тада и Јовановић Милорад? 
 
Сведок Велид Ханданагић:  Да. 
 
Адвокат Марко Миловић:  Јел вам се он нешто обраћао тада? 
 
Сведок Велид Ханданагић:  Нисам разумио. 
 
Адвокат Марко Миловић:  Дал вам се он том приликом шта обраћао? 
 
Сведок Велид Ханданагић:  Није, није не треба губити душу, они су 

једноставно изводили будалештине, знам добро кад сам из Модре кренуо, тад ми је 
реко Петровић, вођа патроле, Цане што си гледао вани гледао, главу доле, имаш право 
каже да извинеш само гледати у ону доле ствар. Једноставно више није било погледа ни 
лијево, ни десно, ни куд ни шта. 

 
Адвокат Марко Миловић:  У изјави из 2007.године, рекли сте да је у Лушци 

Паланци био милиционер Алибеговић Садмир, јел тако, Ејуб Беширевић, Исмет 
Каландер, Рамић Рамиз, и Церић Фуад.  
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Сведок Велид Ханданагић:  Да, те сам људе видио, мада је још људи било, али 
кажем ти, пошто је то кућа Симе Миљуша, не знам дал вам је то познато, та је кућа има 
више соба и у свакој соби је био један, два ил три, плус доле подрум, и у подруму је 
доле било исто развојено, као неки магацин, као који им је светац ту био немам појма, 
углавном брате било је све крваво, да извините било је упишано и усрано. Ту су животе 
и животе људи и здравље дали.  

 
Адвокат Марко Миловић:  Мало касније сте изјавили, у тој изјави из 

2007.године, да је потом ушао Јовановић Милорад у собу и питао за Садмира? 
 
Сведок Велид Ханданагић:  Да. 
 
Адвокат Марко Миловић:  Можете ли ми објаснити како је то да вас пита а 

Садмир је био исто у то време како ви кажете у тим просторијама „Симе Миљуша“? 
 
Сведок Велид Ханданагић:  Па слушај овако што ћу ја теби рећи, Садмира ја 

сам видио, али Садмир је тек касније, после тога кад сам га нашао у Санском Мосту, 
односно на Мањачи, ми смо разговарали. Они су имали у плану, сад ко је имао у плану 
они то знају, убити Садмира, јел Садмиру је побијена фамилија, у међувремену неко је 
од његових радних колега, он каже да би могао претпоставити. 

 
Председник већа:   Само мало, молим вас, сачекајте. Значи слушајте само 

прецизна питања која вам поставља бранилац па на то одговорите. 
 
Адвокат Марко Миловић:  Вратићу вас, значи рекли сте између осталог да је у 

Лушци Паланци био и милиционер Алибеговић Садмир, и ова лица која сам мало пре 
набројао. 

 
Сведок Велид Ханданагић:  Да. 
 
Адвокат Марко Миловић:  После тога кажете да Јовановић Милорад улази у 

собу где сте ви били и пита за Садмира.  
 
Сведок Велид Ханданагић:  Да. 
 
Адвокат Марко Миловић:  Можете ли ми дати, мало ми је то нелогично, па ако 

можете да ми само објасните, како је могао да тражи од вас, тако сте ви изјавили, тражи 
где је Садмир, а Садмир је био у тим просторијама.  

 
Председник већа:   Шта сте му ви одговорили, шта сте му ви одговорили на 

питање где је Садмир? 
 
Сведок Велид Ханданагић:  Ја сам реко Садмира сам видио ту, али тренутно га 

нема, био је ту Садмир, Садмира је неко у томе моменту извуко вани и шта је урадио од 
њега, тек након два дана и две ноћи ја сам Садмира нашо у Санском Мосту. 

 
Председник већа:   Добро, тај други део немојте да одговарате, није Вас питао. 

Па тако је рекао и претходно, рекао је ја сам му рекао да не знам, јер је пре тога био 
одведен. 
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Адвокат Марко Миловић:  Да, занима ме, мало је нелогично па само тражио 
сам објашњење. 

 
Председник већа:   Па рекао је да не зна. 
 
Адвокат Марко Миловић:  Па добро. Помињали сте да је неки био човек који 

је имао униформу и шубару са кокардом? 
 
Сведок Велид Ханданагић:  Да, да. То је имао тај господин „вољаш“ Гаши 

звани, он је имао тад сам први пут видио ако ми вјерујете код командира Славка и 
љиљане што су носили ти припадници наше армије и кокарду у тога, њега су звали 
Вољаш, то ти је једна обична плоча, шта ја знам. Не би ја то, не знам ни објаснит, неке 
змијске главе, шта је у питању немам појма брате, његово неко обележје, е јесам се ја 
распитивао касније шта је то, каже то је та кокарда, коју сам једноставно први пут 
видио кокарду и видио љиљане, као наводно ови, ови што се боре једни против других. 

 
Адвокат Марко Миловић:  Када вас је тукао и Вуковић Славко, како ви кажете, 

а Јовановић Милорад држао на нишану и бројао до сто, јесте ли тако изјавили? 
 
Сведок Велид Ханданагић:  Прекида господине нисам вас најбоље разумио. 
 
Адвокат Марко Миловић:  Када сте изјавили да вас је тукао Вуковић Слако, 

јел ме чујете сад? 
 
Сведок Велид Ханданагић:  Да. 
 
Адвокат Марко Миловић:  А Јовановић Милорад вас држао на нишану и 

бројао до сто, тако сте рекли. 
 
Сведок Велид Ханданагић:  Да. 
 
Адвокат Марко Миловић:  Можете ли нам објаснити је ли имао пушку том 

приликом Јовановић? 
 
Сведок Велид Ханданагић:  Да, аутоматску пушку. 
 
Адвокат Марко Миловић:  Како је држао ту пушку? 
 
Сведок Велид Ханданагић:  Како, пушку, Славко му једноставно реко држи 

пушку на готовс у случају да проба ишта као да ћу ја пробати нешто, шта ја имам 
пробати, нареди ти да сједнеш на колена и сави леђа да туче, кад да се противим ја 
нечеме. Ја да кажем да сам знао шта ће бити не би ја жив у руке, ја би бјежо па куд 
пукло да пукло. 

 
Адвокат Марко Миловић:  Јел нешто говорио том приликом Јовановић 

Милорад? 
 
Сведок Велид Ханданагић:  Није, није ништа брате говорио, не треба губити 

душу, само је бројао. 
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Адвокат Марко Миловић:  Када сте говорили да вас је Јовановић тукао, да ли 
је то ко видео? 

 
Сведок Велид Ханданагић:  Нисам те разумио. 
 
Адвокат Марко Миловић:  Кад сте говорили да Вас је Јовановић тукао, да ли је 

то ико видео? 
 
Сведок Велид Ханданагић:  Нормално да су видели стражари они који су били 

вани, нон стоп преда том полицијом било је најмање пет, шест њиха која је било, то је 
било фино време, био сто вани. Они су сједили вани и изводили једноставно 
будалештине, имали су пијачине људи, нормално веселе се, боже мој, ко ће попит пије, 
ко неће, углавном било је који каже немој га тући, видиш да од њега нема ништа, кад 
морам лајат, јебем му матер. Али тако су говорили, ја морам рећи онако како су 
говорили. 

 
Адвокат Марко Миловић:  А јел знате. 
 
Председник већа:   Само реците како је било. 
 
Адвокат Марко Миловић:  Знате ли који су ти пет, шест, бар некога јел знате? 
 
01.15.00 
 

  Сведок Велид Ханданагић: Био је Миљуш, мислим да се звао Миљуш, јако 
добар исто полицајац, мислим да се Миљуш звао, говорио је пусти га крају видиш да од 
њега нема ништа, видиш каже да сам му пребио леђа, јел` господине кад те туче сатима 
изведе вани ходаш ко да си попио не знам пијете ли, ал` ево ја и данас дани ко да си 
попио литру коњака, никад корак за кораком саставити.  
 
 Адвокат Марко Миловић: Реците ми дал` се сећате да ли је још неко био кога 
ви познајете сем тог Миљуша? 
 
 Сведок Велид Ханданагић: Чујеш шта ти кажем кад те ошине пар пута по 
глави звони у њој ко у баршуни, од једног човјека видиш три човјека.  
 
 Председник већа:  Добро немојте инсистирати он се, оно чега се сећа.  
 
 Адвокат Марко Миловић: Што се сећа, наравно да. После сте рекли да вас је у 
подрум одвео Јовановић и још нека двојица јел` тако и да су вас тукли.  
 
 Сведок Велид Ханданагић: То сам чуо кажу некакви Шајтови, ко су Шајтови 
немам појма, ел` им то био надимак, ел` им то презиме, ел` им то име.  
 
 Председник већа:  Не морате то сте све, говорили сте о томе, не морате се 
понављати.  
 
 Адвокат Марко Миловић: Колко сам запазио сад можда сам и пречуо али 
колко сам схватио тад сте 2007. године помињали да су били тројица, а сад сте малопре 
рекли да су том приликом били петорица који су вас... 
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 Сведок Велид Ханданагић: Господине ја вама опет понављам, кад те смустафи 
по глави пар пута од једног видиш три, а од три девет. Јес` ти икада био у животу 
бијен?  
 
  Председник већа:  Добро. Јел` имате још неко питање?  
 
 Адвокат Марко Миловић: Можете ли ми рећи због чега су вас тукли Јовановић 
и та двојица или ако их је било више?  
 
 Сведок Велид Ханданагић: Е па ја би волио јел` то тај Јовановић што седи ту 
да га ја питам из брка у брк зашто ме туко.  
 
 Председник већа:  И то је рекао.  
  
  Сведок Велид Ханданагић: Ја би волио њега питати.  
 
 Председник већа:  И то је рекао исто. Јел` имате неко ново питање? 
 
 Сведок Велид Ханданагић: Какво је то питање... 
 
 Председник већа:  Сачекајте мало молим вас.  
 
 Адвокат Марко Миловић: Можете ми објаснити где се налазио тај подрум у 
односу на... 
 
 Сведок Велид Ханданагић: Подрум је био испод куће Симе Миљуша, била су 
велика дрвена врата са резетном, колка су врата резетна и катанац машала можда једну 
килу тежак  и биле су капци на прозорима тако кад то затворе да је то једна врста 
бункера, доле је бетон био једноставно било све мокро, кажем вам било упишано, било 
крваво.  
 
 Председник већа:  Ево кад смо код фотографија дајте одмах да покажем да ли је 
то, ево. Сада ћемо вам показати неке фотографије из фото албума који се налази у 
нашем спису па погледајте. 
 
 Молићу режију да нам повеже документ камеру са екранима у судници.  
 
 Ево сад, пошто сте спомињали фотографије дајте да искористимо и да вам 
покажемо да видимо.  
 
 Сведок Велид Ханданагић: Ал` де богати само да буде ближе јер добро не 
видим.  
 
 Председник већа:  Ево сада ћемо да то регулишемо.  
 
 Сведок Велид Ханданагић: Да, да, да ту је кућа... 
 
 Председник већа:  Шта видите на овој фотографији? 
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 Сведок Велид Ханданагић: На овој фотографији овде на средини ту су била 
врата вамо и тамо био је прозор. Са десни крај ишло се горе на горњи спрат, то је било 
све... 
 
 Председник већа:  Дакле, јел` то Симо Миљуш кућа? 
 
 Сведок Велид Ханданагић: Да то је кућа Симе Миљуша да, да.  
 
 Председник већа:  Добро.  
 
 Сведок Велид Ханданагић: Да.  
 
 Председник већа:  И то је.  
 
 Сведок Велид Ханданагић: Ево ту, ево мене стојим испред ње брат то осам ја 
јел` да.  
 
 Председник већа:  Јел` ви то показујете, јел` се сећате кад су направљени ти 
фотоси? 
 
 Сведок Велид Ханданагић: Сјећам, сјећам, ми смо, иду они сваке године, некад 
будем добре воље да одем туде, некад не, посјећају се људи на датуме, сад имају 
подигли су неку плочу баш гледао сам на ове јаднике што су побијани туди, ето.  
  
  Председник већа:  Дакле то вам је све познато. Добро.  
 
 Сведок Велид Ханданагић: Да.  
 
 Председник већа:  И ви сте на овим фотографијама што сте се видели јел` тако? 
Јесте то ви?  
 
 Сведок Велид Ханданагић: Јесам то. Јесам, јес` видио што сам ту био млад и 
фин бог те створио.  
 
 Председник већа:  Добро. Хвала лепо. Наставите браниоче.  
 
 Адвокат Марко Миловић: Помињали сте да постоје неке греде у том подруму?  
 
 Сведок Велид Ханданагић: Да, да, то је... 
 
 Адвокат Марко Миловић: Можете ми мало поближе описати какве су те греде, 
које дебљине и где су биле?  
 
 Сведок Велид Ханданагић: Е које, слушај вако да ти кажем, то је била стара 
кућа која једноставно биле греде можда бубам непуних 10 метара и 21 од друге 
поредана, озго су биле даске по томе, то је био тај стари систем, а била је главна греда 
која је водила, стари је народ вико јел` вјенчаница, јел` подумента, како да вам 
објасним, тако је некако било, е то је та главна греда која држи кућу, за коју су 
једноставно људи били везани мучени, патени и тако то.  
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 Председник већа:  Добро.  
 
 Сведок Велид Ханданагић: На крају ја вас не видим више нигде на екрану.  
 
 Председник већа:  Ево сада ћемо замолити режију да нас повеже са судницом, 
екране.  
 
 Адвокат Марко Миловић: Јел` за ту главну греду су хтели вас да обесе јел` ако 
сам вас схватио.  
 
 Сведок Велид Ханданагић: Да, да, да, да.  
 
 Адвокат Марко Миловић: Јесте чули... 
 
 Сведок Велид Ханданагић: Она је била мало одвојена, како да вам кажем, она 
је држала те комплет све греде јел` она је била носиоц те куће једноставно.  
 
 Председник већа:  Добро.  
 
 Адвокат Марко Миловић: А реците ми у вези тог штрика, рекли сте да је он 
имо неке дужине метар и по јел` тако ако сам добро чуо?  
 
 Сведок Велид Ханданагић: Е мој господине шта ја знам колко је био штрик. 
 
 Председник већа:  Није он то споменуо.  
 
 Адвокат Марко Миловић: Није, можда сам пречуо извињавам се.  
 
 Председник већа:  Не, не.  
 
 Адвокат Марко Миловић:  Реците ми дебљина тог штрика колика је дал ` се 
сећате?  
  
 Сведок Велид Ханданагић: Па знате како изгледа штрик можда ко прст боже 
мој, та дебљина штрика.  
 

Адвокат Марко Миловић: Јесу вас пошто сте тај део да кажем који је међу 
најбитнијима прескочили у том неком слободном излагању, можете ми само мало 
детаљније описати како је изгледало то кад су Вас узели да вас како сте... 

 
 Председник већа: Ал` он је то објаснио детаљно. Детаљно је објаснио.   
 
 Адвокат Марко Миловић: Добро, али ме занима колико је то трајало?  
 

Сведок Велид Ханданагић: Господине опет вам понављам, бог вам дао здравља 
и весеља, кад је у питању живот колко је то трајало кода сам ја имо сат на руци па у 
секунду бројим, ал` га и ви знате поставити питања алал` вам ћуфта.  

 
Председник већа:  Добро, добро.  
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Адвокат Марко Миловић: Не би баш тако... ал` мене занима можете временски 
јел` не можете временски да оцените колко сте висили наглавачке?  

 
Сведок Велид Ханданагић: А откуд да објасним... 
 
Адвокат Марко Миловић: Јел` то трајало кратко, дуже? 
 
Председник већа:  Не може, ако не можете рећи ћете да не знате. Реко је да не 

може.  
 
Сведок Велид Ханданагић: Господо не могу, тачно не могу, јел` једноставно ме 

подсјећа на неке ствари које не би пожелио црном циганину, највећем свом 
непријатељу ја то не би пожелио, јел` ви разумете мене шта ја говорим.  

 
Председник већа:  Добро хвала, идемо даље, следеће питање.  
 
Адвокат Марко Миловић: Немам још пуно. Рекли сте да је после дошао тај 

Брујић Дуле.  
 
Сведок Велид Ханданагић: Брујић Дуле, ми смо га звали Дуле, сад јел` му тако 

име ил` није... 
 
Председник већа:  Не сећам се да је споменуо презиме, Дуле је говорио, 

презиме се не сећам да је сад спомињао, али за Дулета је рекао.  
 
Адвокат Марко Миловић: Има овде... 
 
Председник већа:  Да, да, али не сећам се да је сада видећемо кроз транскрипте.  
 
Адвокат Марко Миловић: Да ли је он био надређени Јовановић Милораду и 

овој двојици?  
 
Сведок Велид Ханданагић: Нисам разумио?  
 
Адвокат Марко Миловић: Да ли је Брујић Дуле... 
 
Председник већа:  Да ли зна, да ли зна да је он био надређен. Тај Дуле да је био 

надређен Јовановићу да ли ви то знате?  
 
Адвокат Марко Миловић: И овој двојици.  
 
Сведок Велид Ханданагић: Ја мислим да су они имали исту функцију, они су 

оба била у томе јел` то тако звани резервни састав полиције, јесу ли они били, мислим 
да Дуле није био полицајац, овај је дечко Јовановић био млађи, да ли је он завршио за 
полицајца, је ли ил` није, ал` углавном у томе моменту у томе времену они су имали то 
резервни саставн полиције, тако се звао резервни састав полиције. Имали су све боже 
мој ко и нормалан полицајац, у ствари милицајац тад је био милицајац.  

 
Председник већа:  Добро.  
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Адвокат Марко Миловић: Да ли су се они, Јовановић Милорад и ова двојица 
јесу се они уплашили Брујић Дулета па су вас пустили или је само... 

 
Сведок Велид Ханданагић: Ја мислим једноставно да су се уплашили зато што 

је Дуле како би ти реко ко да је човек билдо, трениро, то је била права мрцина од 
човека и данас дани био сам два пута и данас дани је човек ко по ормана.  

 
Адвокат Марко Миловић: Ко је још... 
 
Сведок Велид Ханданагић: Јел` онај кога уфати у своје руке тешко се њему ал` 

ето фала богу није ни дирно у мене, ја му скидам капу и цијеним га ко човека и на овом 
и на оном свјету.  

 
Председник већа:  Ко вас није дирнуо?  
 
Сведок Велид Ханданагић: Дуле Брујић.  
 
Председник већа:  Дуле вас није дирнуо добро. Ајмо даље питања.  
 
Адвокат Марко Миловић: Можете ми рећи ко је видео то да кажем вешање у 

подруму, јел` неко то видео од било лица која су тад била са вама заједно или од... 
 
Сведок Велид Ханданагић: Не, колко се сјећам у подруму сам тад тренутно 

само био ја.  
 
Адвокат Марко Миловић: А да ли је неко чуо кад се то дешавало?  
 
Сведок Велид Ханданагић: Господине, ту кад почне тући из једне собе у другу 

ту само чујеш јаук, псовка и јаук и то једноставно, само касније кад човек видиш да је 
крвав питаш шта је било каже само шути остала је фала богу жива глава.  

 
Адвокат Марко Миловић: Још једно питање. Овде сте у изјави из 2007. рекли 

отприлике како сте изашли, па ме занима како то да вас нико није ни видео или 
зауставио када сте напуштали овај музеј или како већ? 

 
Сведок Велид Ханданагић: Нисам разумео питање. 
 
Председник већа:  Ни ја нисам разумела.  
 
Сведок Велид Ханданагић: Де ми то мало, мало ми то опширније реци.  
 
Председник већа:  Како је изашао а нико га није  видео не разумем.  
 
Адвокат Марко Миловић: Сада ћу вам прочитати.  
 
Сведок Велид Ханданагић: Не разумем ти питање.  
 
Председник већа:  У петак два дана послије негде звао... јел` то на то мислите?  

 
Адвокат Марко Миловић: Тако је, тако је.  
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Председник већа:  17.06. мене је са још једним затвореником који је већ био у 

комбију а звао се Бајазит Јашаревић пребацио у логор „Бетонирка“ у Санском Мосту.  
 
Сведок Велид Ханданагић: Да, баш тако, баш тако.  
 
Адвокат Марко Миловић: Јел` неко био ту од стражара кад сте одлазили, 

односно кад сте напуштали овај музеј?  
 
Сведок Велид Ханданагић: Па драги ти боже опет ја теби понављам, из дана у 

дан пред том кућом Симе Миљуша мјењала се стража један ил` два полицајца, а пред 
полицијом односно милицијом тад је била милиција нон стоп је било 5-6 људи, тако да 
су то људи све видли ако оће праву истину да каже, ако неће њима на душу па боже 
мој.  

 
Адвокат Марко Миловић: Ал` нисте видели те полицајце који су, у то време 

кад сте напуштали музеј њихова... 
 
Сведок Велид Ханданагић: Господине опет ти понављам била је заклон глава 

доле, руке на леђа и што видиш видиш обуђу од полиције, војника, стражара, свеца, 
оца, брата, како да ти објасним.  

 
Адвокат Марко Миловић: Хвала, немам више питања.  
 
Председник већа:  Немате више, добро. Јовановићу... 
 
Адвокат Марко Миловић: Сведок је врло конфузан  
 
Председник већа: Јовановићу јел` имате ви? Не, то је ваша констатација, не 

делује конфузно. Јовановићу ајде станите овде за овај микрофон. Јел` ви чујете шта 
каже сведок, шта ви кажете на ово? Он каже да сте га тукли, ви сте чак рекли да, нисте 
се ни изјаснили да ли га познајете или га не познајете?  

 
Оптужени Милорад Јовановић: Добар дан господине Цане.  
 
Председник већа:  Ево обраћа вам се оптужени Јовановић. Јел` можете, камера 

да покаже оптуженог. Јесте чули исказ? 
 
Оптужени Милорад Јовановић: Јесам.  
 
Председник већа:  Јел` знате овог човека?  
 
Оптужени Милорад Јовановић: Познам га.  
 
Председник већа:  Јер у истрази нисте говорили о томе кад су вам ређана имена 

кога познајете.  
 
Оптужени Милорад Јовановић: Па по фаци сад... 
 
Председник већа:  Јел` га познајете?  
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Оптужени Милорад Јовановић: Па сад га познам.  
 
Председник већа:  Ма не сада него из тог доба.  
 
Оптужени Милорад Јовановић: Па добро, он је старији од мене можда три, 

четири године.  
 
Председник већа:  Па јесте били некада са њим излалили, били на пићу, чујете 

шта ... 
 
Оптужени Милорад Јовановић: Не, не никад ја и он у животу нисмо попили 

пиће. Никад.  
 
Председник већа: А јел` чујете шта каже да сте га тукли, да сте га вешали, да 

сте... 
 
Оптужени Милорад Јовановић: Мој сусрет је са њим једино кад га је Славко 

Вуковић тукао а супруга му донјела пушку испред станице полиције, тад ми је Дане 
Миљуш то је он споменуо, ушо и рекао реци да је жена донела пушку, ја сам ушо код 
Славка у канцеларију командира пошто је Дане Миљуш заменик, он је клечо Славко га 
је туко.  

 
Председник већа:  Ма јесте га ви тукли?  
 
Оптужени Милорад Јовановић: Ма нисам.  
 
Председник већа:  Јел` чујете.  
 
Оптужени Милорад Јовановић: То је све наш сусрет што је било `92. године.  
 
Председник већа:  Јел` чујете ви?  
 
Оптужени Милорад Јовановић: Кад му је жена донела у бијелом чаршафу 

пушку, е после рата он је још са неким нашим прелазио границу неко су оружје, тад га 
нисмо могли, једног смо Хуку нашли, трговали су оружјем са Мрђом и овима, он је 
успио побјећи на другу страну.  

 
Председник већа:  Добро.  
 
Оптужени Милорад Јовановић: После, то је било `96.  
 
Председник већа:  Не питам вас за `196. питам за `92. Молим вас, јел` чујете 

господине Ханданагићу јесте чули шта каже, он каже да вас није туко.  
 
Сведок Велид Ханданагић: Слушај ја би молио ако море да упали слику да га 

погледам у лице така ти бога. 
 
Оптужени Милорад Јовановић: Па што није дошо као сведок овде па погледо 

у лице.  
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Сведок Велид Ханданагић: Имам право ја њега видети... 
 
Председник већа:  Ајте молим вас режија дајте увеличајте нам, покажите нам 

овде оптуженог. Ево.  
 
Сведок Велид Ханданагић: Погледајде у очи људино моја.  
 
Председник већа: Он гледа у микрофон, дигните главу погледајте у судско 

веће. Подигните још мало главу. Ево.  
 
Сведок Велид Ханданагић: Јел` знаш ти мене?  
 
Оптужени Милорад Јовановић: Па познам те из школе.  
 
Сведок Велид Ханданагић: Из школе, а из Паланке ме не познаш.  
 
Оптужени Милорад Јовановић: Па сад сам реко, кад вам је супруга донјела 

полуаутоматску пушку у бијелом чаршафу. Тад ме Дане Миљуш посло код командира. 
Јесте ви клечали на поду? Јел` сјећате се?  

 
Сведок Велид Ханданагић: Да, а ти си стојо, ти си стојо и бројо кад он мене 

туче, где говори онако како је било мајка му стара.  
 
Оптужени Милорад Јовановић: Па ко је донео пушку вашу у Паланку? 
 
Председник већа: Немојте говорити више о пушки, пустите пушку, него 

причајте о овоме што вам он каже. Он каже да сте га тукли.  
 
Оптужени Милорад Јовановић: Па кажем да нисам, он каже да јесам ја кажем 

да нисам.  
 
Председник већа: Добро. Сведок каже, ви сте чули шта каже оптужени он 

тврди да вас није тукао.  
 
Сведок Велид Ханданагић: Ја, ви сте стојали, ви нисте мене у томе моменту 

тукли, ја нисам реко да си ме туко ти си бројо господине де мало врати филм назад, где 
ме разуми.  

 
Председник већа:  А јел` вас уопште тукао?  
 
Сведок Велид Ханданагић: Ја тебе не теретим за нешто што ниси урадио, нит` 

имам жељу, ја тебе цјеним ко човека а у неким стварима си испо боже сачувај, боже, 
само ме занима ради чега си то моро радити, због чега.  

 
Оптужени Милорад Јовановић: Ама шта сам радио какво вешање човеке ја 

тебе у музеју, ја сам тебе видио само код Славка у канцеларији шта је теби.  
 
Сведок Велид Ханданагић: Добро, добро људино ја знам да се ти мораш 

бранити... 
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Оптужени Милорад Јовановић: Не знам, ја стварно како да докажем... 
 
Председник већа:  Сачекајте. 
 
Сведок Велид Ханданагић: Де ти мени само реци мореш ти мирно спавати 

брате.  
 
Оптужени Милорад Јовановић: Ма ја спавам супер.  
 
Сведок Велид Ханданагић: Е свака ти част онда.  
 
Председник већа:  Дакле Ви остајете код вашег исказа да Вас је Јовановић у 

неком моменту за ова два дана које сте провели у тим просторијама Симе Миљуш 
тукао? 

 
Сведок Велид Ханданагић: Да.  
 
Председник већа:  И да Вас је вешао овако како сте објаснили?  
 
Сведок Велид Ханданагић: У екипи, баш не би желео понављати у истој екипи, 

бог вам дао па нисам ја папагај.  
 
Председник већа:  Добро. Добро. Можете се вратити ово је на неки начин било 

и суочење између оптуженог и сведока.  
 
Оптужени Милорад Јовановић: Па добро нема проблема, ја би волио да се 

овако суочимо оно што јесам јесам ја сам реко оно што нисам па не могу рећи... 
 
Председник већа:  А чули сте шта је рекао и Церић Хуад и да сте њега тукли.  
 
Оптужени Милорад Јовановић: Па најлакше, па ја сад могу изаћи овде и 

казати да сте ви мене тукли.  
 
Председник већа:  Добро. Изволте седите. Немате питања, немате питања за 

сведока, немате? Немате. Добро. Господине Ханданагићу хоћете рећи молим Вас да ли 
се Ви придружујете кривичном гоњењу и да ли истичете имовинско-правни захтев?  

 
Сведок Велид Ханданагић: Слушај бог вам дао, што је онај некакав викао 

опростити могу ал` заборавити не могу, а нада ми је да одлучите бог вам дао, халал му 
са моје стране колко ми је ливо ал` најгоре ми је ово што неће да призна, ја сам таки 
човек, ја сам таки човек да каже мени било је Цане, мене зову Цане а име ми је Велид, 
било је Цане тако јеби му матер морао сам, бил` вјеровали да би ја то опростио, ал` вако 
кад ме прави још будалом после свега тога, ма нема силе болан. Требамо бит` реални, 
де има ли имало душе све га не убило. Ја разумем можда и он има своју фамилију, 
можда има жену, можда има дјецу, чуо сам да у току рата оженио се од првог комшије 
горе Мице, ја му то скидам капу ал` само да ми објасни неке ствари што је моро то 
радити, то ми нешто најгоре у животу. То мене неправда поједе људи, ако има бога 
оцјениће бог ако немере суд оцјениће бог.  

 



 42 

Председник већа:  Добро. Хвала. Да ли то могу да схватим да се ви 
придружујете кривичном гоњењу?  

 
Сведок Велид Ханданагић: А шта ћу друго ако гони сав свјет гонићу га и ја 

нек` му је бог у помоћи.  
 
Председник већа:  Да ли ви тражите неку накнаду штете?  
 
Сведок Велид Ханданагић: А од чега, ко мени моје здравље платити, де ми 

само то реците, ко, има ли та сила.  
 
Председник већа:  Јел` не тражите имовинско-правни захтев?  
 
Сведок Велид Ханданагић: Јел` здравље се госпођо не може платити.  
 
Председник већа:  Не истичете имовинско-правни захтев?  
 
Сведок Велид Ханданагић: Нисам разумио?  
 
Председник већа:  Не тражите никакву штету у новцу коју не морате сада да 

определите то можете и касније у парничном поступку.  
 
Сведок Велид Ханданагић: Видећу о томе нисам размишљо ако ми вјерујеш.  
 
Председник већа:  Добро, за сада ако не истичете можете касније.  
 
Сведок Велид Ханданагић: Добро, добро.  
 
Председник већа:  Само још једно нисам вас питала, да ли ви познајете 

Дервишевић Деда Деду?  
 
Сведок Велид Ханданагић: Да, да.  
 
Председник већа:  Јесте га знали у то време?  
 
Сведок Велид Ханданагић: Како нећу знати брате, његова кућа и моја је боже 

мој, неких 200, 300 метара једна од друге.  
 
Председник већа:  Јел` знате шта се десило са њим?  
 
Сведок Велид Ханданагић: Сазно сам после логора јел` добили смо 

једноставно горе на Мањачу, нас је међународни црвени криж обавештаво знате 
госпођо, како да ти то објасним, ко је жив, ко вако, и нама је једноставно било горе 
нејасно један од ових комшија добио је ту како се то звала, као писмо, писало је да ли је 
код вас дошо Дедо и Мрки Јусуф. Ми смо одма могли претпоставити јел` нису дошле 
на Мањачу нису враћени кући, значи губи им се траг. Ето ми смо и успели, нас су 
нашли у више горе одатле је баш и овај господин ожењен, од његове куће горе неки да 
не би бубо 500 метара има један бездан ту смо Јусуфа нашли, за Деду и данас дани 
трагају људи, траже, кажу да је убијен, ја сам чуо да је убијен у Паланци, што нисам 
видио нисам, не могу теретити никога јел` нисам видио.  
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Председник већа:  Добро. Јел` Ви кажете да сте ту комшије били?  
 
Сведок Велид Ханданагић: Да, ту су моје прве, међу првим комшијама, овај 

Заировић Уснија је међу првим комшијама, а Дедо је кажем ти можда једно да не би 
бубо 500 метара кућа од моје и данас дани има... 

 
Председник већа:  А његову супругу да ли знате Дервишевић Мину?  
 
Сведок Велид Ханданагић: Да. Она је умрла прије па боже мој има ли година 

дана ту негде.  
 
Председник већа:  Добро. Хвала вам лепо.  
 
Сведок Велид Ханданагић: Молим.  
 
Председник већа: Ми смо завршили са вашим испитивањем, можете ићи. Хвала 

вам што сте дошли да сведочите односно, путем видео конференцијске везе.  
 
Сведок Велид Ханданагић: Хвала лепа.  
 
Председник већа:  Колега хвала вам пуно, ево ми вас поздрављамо из суда.  
 
Судија Кантоналног суда у Бихаћу Фикрет Хоџић: Такође, довиђења.  
 
Председник већа: Хвала лепо, пријатно. Добро. Ми смо на овај начин 

завршили, испунили смо план за данас. Да ли ви желите да истакнете неке примедбе 
колико сам схватила да имате?  

 
Адвокат Марко Миловић: Примедбе.  
 
Председник већа:  Ајте, реците. Укључите микрофон.  
 
Оптужени Милорад Јовановић: До 2005. године ја сам радио.... 
 
Председник већа:  Представите се, оптужени Јовановић Милорад.  
 
Оптужени Милорад Јовановић: Оптужени Јовановић Милорад.  
 
Председник већа:  Реците.  
 
Оптужени Милорад Јовановић: Ја сам радио до 2005. у полицији у Оштрељу, 

уз то граничи, то је Општина Сански Мост после рата подељено. Њих доста мене позна, 
пролазе са аутом, на пример исти Цане и још отуда њихова страна криминалаца радили 
су са нашим, оружје трговали, ја сам њих кажем ти, двојицу смо успели ухватити он 
нам је побјего `96. ил` седме године. И ви мени кажете, па откуд ја знам знате какав је 
криминалац.  

 
Председник већа:  Добро. Искључили сте микрофон. 
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Оптужени Милорад Јовановић: Приведено је њих четири, пет.  
 
Председник већа:  Добро. То је значи као нека примедба на његов исказ.  
 
Оптужени Милорад Јовановић: Па не сад, ја њега познам, ја се кунем свим... 
 
Председник већа:  Укључите микрофон брате.  
 
Оптужени Милорад Јовановић: Кад сам ушо, кад ме Дане Миљуш заменик 

командира посло кад ми је жена донела у чаршаф пушку... 
 
Председник већа:  Рекли сте, то сте све објаснили не морате се понављати.  
 
Оптужени Милорад Јовановић: Значи кад сам ушо тад сам га видео да га 

Славко командир тучи он клечи, то је сав мој сусрет са њим `92. године.  
 
Председник већа: Добро. Ви сте то испричали, чули сте и његов исказ. Изволте, 

јесте хтели нешто браниоче.  
 
Адвокат Марко Миловић: Наравно имам примедбе као што сам имао примедбе 

и на раније сведоке није ништа да кажем ново, истичемо приговор у целости њихове, 
али то ће бити предмет посебне оцене.  

 
Председник већа: Добро. Ми ћемо за данас завршити.  
 
Суд доноси  

 
Р  Е  Ш  Е  Њ  Е  

 
Главни претрес се одлаже, а следећи заказује за: 
 
09. април 2019. године у 12,30 часова судница број 4.  
 
Позвати сведока Рамић Рамиза и Дервишевић Мирвада.  
 
Дакле Дервишевић Мирвада и позвати Рамић Рамиза.  
 
Довршено у 11,10.  

 
 
Записничар         Председник већа-судија  
   

   
 


